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ÚVODNÍ SLOVO

Florence Scovel Shinn učila metafyziku v New Yorku po mnoho let. Její 
shromáždění byla hojně navštěvována, a tak byla prostředkem k předání 
poselství značnému počtu lidí.

Její knihy měly široký oběh nejen v Americe, ale i v zahraničí. Zdá se, že 
mají talent nacházet cestu do vzdálených a nečekaných míst v Evropě a 
dalších částech světa. Občas se setkáváme s někým, kdo přišel do Pravdy 
tím, že našel knihu Florence Shinn na tom nejnepravděpodobnějším místě.

Jedním z tajemství jejího úspěchu bylo, že byla vždy sama sebou. . . 
hovorově, neformálně, přátelský a vtipně. Nikdy se nesnažila být literární, 
konvenční nebo působivá. Z tohoto důvodu oslovila tisíce lidí, kteří by 
duchovní poselství nepřejali konzervativnějšími a důstojnějšími formami 
nebo nebyli ochotni číst . . . alespoň na začátku. . . standardní metafyzické 
knihy. 

Ona sama byla velmi duchovní, i když to bylo obvykle skryto za věcné a 
bezstarostné zacházení s jejím tématem. Technický nebo akademický 
přístup nebyl pro ni. Učila na známých, praktických a každodenních 
příkladech.

Než se stala učitelkou pravdy, byla povoláním umělkyně a ilustrátorka 
knih a patřila do staré filadelfské rodiny. 

Zanechala sbírku poznámek a memorand, které byly vytvořeny do této 
knihy. Ať má široký oběh. 

— Emmet Fox
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ZBRANĚ, O KTERÝCH NEVÍTE

"Mám zbraně, o kterých nevíš!; Mám způsoby, o kterých nevíš! Mám 
kanály, o kterých nevíš! Tajemné zbraně, tajemné způsoby, tajemné kanály!
Neboť Bůh působí tajemným způsobem, aby vykonal své zázraky."

Problém většiny lidí je, že chtějí znát cestu a kanály předem. Chtějí říci 
Nejvyšší Inteligenci, jak by měly být vyslyšeny jejich modlitby. 
Nedůvěřují moudrosti a vynalézavosti Boží.

Modlí se a dávají Nekonečné Inteligenci jasné pokyny, jak to má udělat, 
čímž omezují Svatého Ducha. 

Ježíš Kristus řekl: 

"Když se modlíš, věř, že to máš."

Co by mohlo být jednodušší nebo přímější? "Staň se jako malé dítě, 
pokud chceš vstoupit do království." Mohli bychom parafrázovat písma a 
říci, ať se dočkáte malého dítěte a vaše modlitby budou vyslyšeny. Dítě 
čeká s radostným očekáváním na své hračky o Vánocích. Dávám ilustraci 
malého chlapce, který požádal o buben k Vánocům. Dítě neleží v noci 
vzhůru a trápí se nad svým bubnem a přemýšlí, zda ho dostane. Jde spát a 
spí klidně. Ráno vyskočí z postele připravený na šťastný den, který má 
před sebou. S úžasem se dívá na to, co je před ním.

Dospělý člověk tráví bezesné noci trápením se nad svým problémem. 
Místo bubnu promluvil za velkou sumu peněz. Nenapadá ho, jak by to 
mohlo přijít, a přijde to včas? Řekne vám, že má dokonalou víru v Boha, 
ale rád by se dozvěděl více o kanálu a o tom, jak to má být provedeno. 
Přichází odpověď: 

"Mám zbraně, o kterých nevíte." "Moje způsoby jsou důmyslné, mé 
metody jsou jisté.""Důvěřuj mi, svěř mi své cesty." 
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Svěřit své cesty Pánu se většině lidí zdá velmi obtížné. Znamená to 
samozřejmě následovat intuici, protože intuice je magická cesta, přímá 
čára k vaší demonstraci. Intuice je duchovní schopnost nad intelektem. Je 
to "tichý nepatrný hlas" běžně nazývaný tušení, který říká: "Toto je 
cesta, jděte po ní." Velmi často odkazuji na intuici, protože je to 
nejdůležitější část duchovního rozvoje. Je to Božské vedení. Je to Bůh 
uvnitř, je to oko, které bdí nad Izraelem a nikdy nedříme ani nespí. S tím 
není nic nedůležité. Uznej mě na všech svých cestách a já ti objasním 
cestu. Pamatujte – nepohrdejte dnem malých věcí (zdánlivě nedůležitých 
událostí).

Pro člověka, který se vždy řídil uvažováním, je velmi obtížné náhle 
následovat intuici, zvláště pro lidi, kteří mají, jak říkají, pravidelné návyky.
Jsou zvyklí dělat to samé každý den ve stejnou dobu. Jídla jako hodinky. V
určitou dobu vstávají a v určitou dobu jdou spát. Jakákoli odchylka je 
rozruší.

Máme možnost volby – můžeme následovat magickou cestu intuice nebo 
dlouhou a těžkou cestu zkušeností, následováním rozumové mysli. 
Následováním nadvědomí dosahujeme výšek. V intuici jsou obrazy 
věčného mládí a věčného života, kde je překonána samotná smrt. Máme 
sílu zapůsobit na podvědomí obrazem věčného mládí a věčného života. 
Podvědomí, které je prostě silou bez směru, uskutečňuje myšlenku a naše 
těla se proměňují v tělo, které nikdy nemůže zemřít. Tuto myšlenku vidíme
částečně vyjádřenou ve filmu „Ztracený horizont“. Shangri-La byla 
symbolickým obrazem „Světa zázračných“, kde jsou všechny podmínky 
dokonalé.

Existuje duchovní prototyp vašeho těla a záležitostí. Říkám tomu 
božský design a tento božský design je dokonalý nápad ve vašem 
nadvědomí. Většina lidí má daleko k tomu, aby vyjádřila Božskou 
ideu svých těl a záležitostí. Do podvědomí vtiskli opačné obrazy 
nemocí, stáří a smrti a to pečlivě plnilo jejich příkazy. Nyní musíme 
dát nový rozkaz; "Dovolte mi nyní vyjádřit Božskou myšlenku v mé 
mysli, těle a záležitostech." 
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Pokud zapůsobíte na podvědomí opakováním tohoto tvrzení, budete 
ohromeni změnami, které se brzy stanou. Budete bombardováni novými 
nápady a novými ideály. Ve vašem těle dojde k chemické změně. Vaše 
prostředí se změní k lepšímu, protože expandujete rychle do Božského 
Plánu, kde jsou všechny podmínky trvale dokonalé. 

"Zvedněte své hlavy, brány, a buďte pozvednuti, věčné dveře; a Král Slávy 
vejde. Kdo je tento Král Slávy? Pán (nebo Zákon) silný a mocný. 
Hospodin mocný v boji ."

Pamatujte, že Bible mluví o myšlenkách a stavech vědomí. Zde je obrázek 
Dokonalých myšlenek nadvědomé mysli, které se řítí do vaší vědomé 
mysli. Brány a dveře se zvednou a "Král slávy vstoupí." "Kdo je tento Král
slávy? Hospodin silný a mocný. Hospodin mocný v boji." Tento Král slávy 
má zbraně, které neznáte, a posílá na útěk armádu nepřátel (negativní 
myšlenky zakořeněné ve vašem vědomí po nespočet věků).

Tyto negativní myšlenky vždy porazily projev touhy vašeho srdce. 
Jsou to myšlenkové formy, které jste si vybudovali ve svém podvědomí
neustálým myšlením stejných myšlenek. Vytvořili jste si utkvělou 
představu, že "Život je těžký a plný zklamání." S těmito myšlenkami se 
setkáte jako s konkrétními životními zkušenostmi, protože „z představ 
srdce vycházejí záležitosti života“.

"Moje cesty jsou způsoby příjemné." 

Všichni bychom si měli ve vědomí vybudovat obraz míru, harmonie a 
krásy a jednoho dne se to samo zviditelní. Božská idea vašeho života často
probleskuje vaším vědomím jako něco příliš dobrého, než aby to byla 
pravda. Málokdo naplňuje své osudy. Osud znamená místo, které jste měli 
naplnit. Jsme plně vybaveni pro Boží Plán našich životů. Jsme si více než 
rovni v každé situaci. Kdybychom mohli získat zpět realizaci těchto slov, 
dveře by se otevřely a kanály by byly vyčištěny. Ve skutečnosti jsme mohli
slyšet hučení Božské činnosti, protože bychom byli spojeni s Nekonečnou 
Inteligencí, která nezná porážku. Příležitosti by k nám přicházely z 
nečekaných stran. Božská činnost by působila ve všech našich 
záležitostech a skrze ně a Božská idea by se uskutečnila. 
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Bůh je Láska, ale Bůh je i Zákon, „Milujete-li mě, zachovávejte má 
přikázání“ (neboli zákony). Dr. Ernest Wilson mi řekl, že jeho první 
poznání Pravdy přišlo čtením Emersonové "Koncentrace". Koncentrace 
znamená milující vstřebávání. Vidíme děti láskyplně pohlcené svou hrou. 
Můžeme být úspěšní pouze v linii, která nás velmi zajímá. Velcí vynálezci 
se svou prací nikdy nenudí, jinak by nepřinesli velké vynálezy.

Nikdy se nesnažte nutit dítě, aby bylo něčím, čím být nechce. Bude pouze 
dokazovat selhání. Prvním začátkem k úspěchu je být rád, že jste sami 
sebou. Tolik lidí se nudí sami sebou. Nemají žádnou soběstačnost a vždy si
přejí být někým jiným. Když jsem byla v Londýně, viděla jsem na ulici 
muže, který prodával novou píseň, jmenovala se: "Jsem k smrti uchvácen, 
že jsem já." Myslela jsem, že je to skvělý nápad – začněte tím, že budete 
rádi, že jste sami sebou. 

Pak můžete rychle expandovat do Božského Plánu svého života, kde 
naplníte svůj osud. Můžete si být jisti, že Boží Plán vašeho života vám 
poskytne dokonalé uspokojení. Už nebudete nikomu závidět. Lidé jsou 
často netrpěliví a znechucení. Inspirovala jsem se čtením v novinách o 
Omaze, slavném dostihovém koni. Článek říkal: "Omaha musí uběhnout 
míli, než se dostane do kroku." Na světě je nepochybně mnoho omahů, ale 
oni se mohou dostat do svého duchovního kroku a vyhrát závod v mžiku 
oka.

"Raduj se také v Pánu a dá ti, po čem touží tvé srdce." Raduj se ze 
zákona a on ti dá touhy tvého srdce. „Potěšit se v zákoně“ znamená užít si 
demonstraci. Těšit se z důvěry v Boha znamená být šťastný v následování 
svých intuitivních vodítek. Většina lidí říká: "Ach miláčku, musím znovu 
manifestovat peníze." nebo "Ach bože, moje předtuchy mě tak znervózňují, 
nemám odvahu je následovat."

Lidé rádi hrají golf a tenis, proč bychom si my nemohli užívat hraní hry 
života? Je to proto, že hrajeme s nevídanými silami. S golfem nebo 
tenisem mají míčky, které vidí, a branku viditelnou pouhým okem; ale o co
důležitější je tato hra života? Cílem je Boží Plán vašeho života, kde jsou 
všechny podmínky trvale dokonalé.
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"Na všech svých cestách Ho uznávej a On ti vyjasní stezky."

Každý okamžik, kdy se dokážeme spojit s intuicí, nám dá tak 
jednoznačné vedení jako rozcestník. Tolik lidí vede tak komplikované 
životy, protože se snaží věci vymyslet, místo aby „intuovali“ cestu ven. 

Znám ženu, která říká, že dokonale zná Pravdu a její aplikaci, ale jakmile 
má problém, zdůvodní a zváží a změří situaci. Nikdy se to nevyřeší. 
Intuice vyletí z okna, když rozum přijde ke dveřím. Intuice je duchovní 
schopnost, nadvědomí a nikdy se nevysvětluje.

Přede mnou se ozval hlas: "Toto je cesta, jděte po ní." Někdo se mě zeptal,
jestli byla rozumná mysl někdy dobrá. Uvažující mysl musí být 
vykoupena. Věřte v duchovní zákon a „bude vám dáno“.

Vaší součástí je být dobrým příjemcem, připravit se na své požehnání, 
radovat se a děkovat a ono se to stane. Mám zbraně, které neznáte, mám 
způsoby, které vás ohromí.

K
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"DÁVÁM VÁM MOC" 
(Lukáš 10:19)

Boží dar člověku je moc; moc a nadvláda nad všemi stvořenými věcmi; 
jeho mysli, jeho těle a záležitosti. Všechno neštěstí pochází z nedostatku 
moci. Člověk si sebe představuje slabého a oběť okolností a tvrdí, že jeho 
porážku způsobily „podmínky, které neměl pod kontrolou“. Člověk sám o 
sobě je skutečně obětí okolností; ale ve spojení s Boží Mocí jsou všechny 
věci možné. 

Prostřednictvím znalostí metafyziky zjišťujeme, jak toho lze dosáhnout. 
Svým slovem kontaktujete tuto moc. Pak se zázračně zvedne každé 
břemeno a každá bitva je vyhrána. Život a smrt jsou v moci jazyka. 
Sledujte svá slova se vší pílí. Neustále sklízíte plody svých slov. "A kdo 
zvítězí a zachová mé skutky až do konce, tomu dám moc a vládu nad 
národy." Překonat znamená překonat všechny pochybnosti, strachy a 
negativní vibrace. Jeden muž s dokonalým klidem a dokonalou 
vyrovnaností, naplněný láskou a dobrou vůlí, dokázal rozpustit všechny 
negativní vibrace. Rozplynuly by se jako sníh pod sluncem.

Ježíš Kristus řekl: 

"Je mi dána veškerá moc, abych přinesl nebe na zemi."

Vzdávejme díky, že se to nyní děje – neboť zlo je neskutečné a 
nezanechává žádnou skvrnu. Tato Boží Moc je ve vás, ve vaší nadvědomé 
mysli. Je to říše inspirace, zjevení a osvícení. Je to říše divů a zázraků. 
Rychlé a zdánlivě nemožné změny probíhají pro vaše dobro. Dveře se 
otevírají tam, kde žádné dveře nebyly. Zásobování se objevuje ze skrytých 
a nečekaných kanálů, protože "Bůh má zbraně, o kterých nevíte." 
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Chcete-li pracovat s Boží Mocí, musíte jí dát přednost a utišit rozumnou 
mysl. Ve chvíli, kdy se zeptáte, Nekonečná Inteligence zná způsob 
naplnění. Podíl člověka je radovat se a děkovat a jednat podle své víry. 
Velmi dobře známá žena v Anglii vyprávěla o této zkušenosti: S velkým 
citem žádala o realizaci Boha. Přišla k ní tato slova: "Chovej se, že už jsi, 
Já Jsem." Je to přesně to, co říkám znovu a znovu – pouze aktivní víra 
zapůsobí na podvědomí, a pokud nezapůsobíte na podvědomí, nedojde k 
žádným výsledkům.

Nyní vám uvedu příklad, který vám ukáže, jak zákon funguje. Přišla za 
mnou žena, jejíž srdeční záležitostí bylo správné manželství a šťastný 
domov. Měla velmi ráda jistého muže, ale byl to nejobtížnější člověk. Poté,
co jí projevil veškerou pozornost a oddanost, se náhle změnil a vypadl z 
jejího života. Byla nešťastná, naštvaná a sklíčená. Řekla jsem: "Nyní je čas
připravit se na svůj šťastný domov! Kupujte si do něj maličkosti, jako 
byste neměli ani minutu času." Začala se docela zajímat o nakupování 
svého šťastného domova, i když všechno zdání bylo proti."Teď," řekla 
jsem, "budete muset zdokonalit svou situaci a stát se imunní vůči veškeré 
zášti a neštěstí." Dala jsem jí prohlášení: "Nyní jsem imunní vůči všemu 
zranění a zášti: můj postoj je postaven na skále, Kristu uvnitř." Řekla 
jsem: "Až budete imunní vůči všemu zranění a zášti, dostanete tohoto muže
nebo jeho ekvivalent." Trvalo to mnoho měsíců, když za mnou jednoho 
večera přišla a řekla: "Cítím k tomuto muži jen ty nejlaskavější a 
nejpřátelštější city. Pokud to není Božská volba, byla bych bez něj 
šťastná." Nedlouho poté toho muže náhodou potkala. Bylo mu moc líto, 
jak jednal. Prosil ji, aby mu odpustila. Nedlouho poté se vzali a projevil se 
šťastný domov. Vybudovalo se to kolem její aktivní víry.

Vaši jediní nepřátelé jsou uvnitř vás samotných. Nepřátelé ženy byli 
„zranění“ a „zášť“. Jsou to skutečně „hadi a štíři“. Tito dva nepřátelé 
zničili mnoho životů. Ve spojení s Boží Mocí se ze života této ženy 
vytratila veškerá opozice.

Nic jí v žádném případě nemohlo ublížit. Přemýšlejte, co to znamená, mít 
život bez všech nešťastných zkušeností. Děje se tak prostřednictvím 
navázání vědomého kontaktu s Boží Mocí v každém okamžiku.
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Mnohokrát je v Bibli zmíněno slovo „moc“. "Pamatuj na Hospodina, 
svého Boha, neboť je to On, kdo ti dává moc získat bohatství."

Člověk s bohatým vědomím přitahuje bohatství. Člověk se špatným 
vědomím přitahuje chudobu. Viděla jsem lidi v této Pravdě, jak povstávají 
z nedostatku a omezení spojením s Boží Mocí uvnitř, nezávislí na vnějšku,
důvěra v Boha vám dává neodolatelnou moc, protože pouze tato Nejvyšší 
Inteligence zná Cestu naplnění. "Důvěřuj ve mne a Já to provedu."

Jediné, co nám naše poznání Pravdy může přinést, je poznání, že Bůh 
je jediná Moc. Jedna Moc, jedna Přítomnost, jeden Plán. Když máte 
utkvělou představu, že ve vesmíru je pouze jedna Moc, Boží Moc, 
veškeré zjevení zla z vašeho světa zmizí. Při získání demonstrace 
musíme uznat pouze jednu Moc. Zlo pochází z vlastních „marných 
představ člověka“. 

Odeberte veškerou moc zlu a je bezmocné ublížit. Dám vám příklad, který 
ukazuje fungování zákona. Byla jsem v restauraci s kamarádkou, které se 
něco rozlilo na šaty. Byla si jistá, že to zanechá skvrnu. Řekla jsem: 
"Dáme to léčit." Pronesla jsem prohlášení: "Zlo je neskutečné a 
nezanechává žádnou skvrnu." Řekla jsem: "Nyní se nedívej, nech to na 
Nekonečné Inteligenci." Asi za hodinu jsme se podívali a nebyl tam ani 
nejmenší flek. 

Co platí o maličkosti, platí o velké věci. Toto prohlášení můžete použít pro
minulá neštěstí nebo chyby a tak či onak pod Milostí účinky zmizí, 
nezanechají žádnou skvrnu. 

Mnoho lidí používá osobní moc místo Boží Moci, což vždy přináší 
nešťastné reakce. Osobní moc znamená vynutit si osobní vůli. Uvedu 
příklad ženy, kterou jsem znala už dávno. Provdala se za muže, který 
pracoval v novinách a kreslil komiks. Jeho kresby vyžadovaly znalost 
slangu, který používal při každé příležitosti. Rozhodla se, že by měl 
kultivovat svou mysl a číst klasiku. 
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Přestěhovali se do univerzitního města, aby mohl studovat vysokou školu. 
Trvala na tom, aby šel na vysokou školu. Zpočátku se tomu trochu bránil, 
pak se mu to zalíbilo! Brzy byl ponořen do klasiky. Nemluvil nic jiného 
než co mluvil Platón a Aristoteles. Chtěl, aby se jídlo vařilo tak, jak vařili 
oni, a jedl jednoduché jídlo, které jedli oni. Její život se stal noční můrou. 

Poté se už nikdy nesnažila lidi měnit. Jediný, kdo se může změnit, jste vy 
sami. Jak se změníte, změní se všechny podmínky kolem vás! Lidé se 
změní!

Když vás nějaká situace nevyruší, odpadne to svou vlastní vahou. Váš 
život je znázorněn souhrnem vašich podvědomých přesvědčení. Kamkoli 
půjdete, vezmete si tyto podmínky s sebou. 

"Jsem silný v Pánu a v moci Jeho moci." "Podporují mě nesčetné 
zástupy moci." 

Moc znamená nadvládu a nadvláda kontrolu. Člověk ovládá podmínky 
znalostí duchovního zákona. Předpokládejme, že vaším problémem je 
nedostatek nebo omezení. Vaší naléhavou potřebou je zásobování. Spojte 
se s touto Boží Mocí uvnitř a děkujte za vaše okamžité dodání. Pokud jste 
příliš blízko této situaci, pokud jste naplněni pochybnostmi a strachy, jděte 
pro pomoc k Praktikujícímu, někomu, kdo to pro vás jasně uvidí. 

Jeden muž mi řekl, když v Truth Center v Pittsburghu slyšel lidi mluvit o 
mně, a řekl: "Kdo je sakra Florence Scovel Shinn?" Někdo odpověděl: 
"Ach, ona napsala Hru Života, když jí napíšeš, sežene ti zázrak." Řekl, že 
mi okamžitě napsal a dostal ukázku. 

Ježíš Kristus řekl:

"Když se dva z vás dohodnou, bude to hotovo."

Neváhejte požádat o pomoc, pokud jasně nevidíte své dobro. Ježíš Kristus 
viděl jasně pro lidi, které uzdravil. Neřekl jim, aby se uzdravili. 
Samozřejmě můžete dosáhnout stavu, kdy nepotřebujete žádnou pomoc, 
kdy máte utkvělou představu, že Boží Moc je jediná Moc a že Boží Plán je
jediný Plán. 

14



Nemůžeme přijímat požehnání od Nekonečné Inteligence, ta nám musí být
dána. Součástí člověka je být vděčným přijímačem. "Hle, dávám ti moc 
šlapat po hadech a štírech a přes veškerou moc nepřítele a nic ti neublíží."

"Udělal jsi mu vládu nad díly svých rukou a dal jsi mu všechno pod nohy. 
Všechny ovce a voly, ano i polní zvěř." To je Boží představa o člověku, ale 
představa člověka o sobě samém je představa omezení a selhání. Zdá se, že
jen ve velkém okamžiku se člověk povznese ke své moci a nadvládě.

Teprve když čelíme situaci nedostatku, náhle vyjádříme moc, která nám již
byla dána. Znám lidi, kteří jsou obvykle nervózní a touží stát se 
vyrovnanými a mocnými, když jsou konfrontováni s velkou situací. "Slyš, 
ó, Izraeli! Nemáš potřebu bojovat, zůstaň v klidu a dívej se na spasení 
Páně." Lidé se často ptají: "Co to znamená stát na místě, nedělat vůbec 
nic?" 

"Stát na místě" znamená udržovat rovnováhu.

Řekla jsem muži, který byl napjatý a úzkostný: "Uklidni se a podívej se na
spasení Páně." Odpověděl: "No ne, to mi hodně pomohlo." Většina lidí se 
příliš snaží. Nesou svá břemena a bojují ve svých bitvách, a proto jsou 
neustále ve zmatku a nikdy nedostanou, jak říkáme, demonstraci. Stůj 
stranou a viz spasení Páně. Mohli bychom parafrázovat Písmo a říci: 
"Slyš! Ó, Izraeli, nikdy nevyhraješ tuto bitvu bojem - nech to zcela na Mně 
a bude ti dáno."

Po magické cestě intuice uniknete všem komplikacím a třenicím a uděláte 
přímku k vaší demonstraci. Pamatujte, že je nám řečeno, abychom 
nepohrdali dnem malých věcí. Je velkou chybou myslet si, že cokoliv je 
nedůležité. Šla jsem do obchodu koupit dvě věci. V mém okolí jsou dva 
obchody, jeden drahý a jeden, kde jsou všechny věci trochu levnější, ale 
jsou úplně stejné. Uvažující mysl říkala: "Jdi na levnější místo", ale intuice
řekla: "Jdi na drahé místo."

Samozřejmě jsem šla tou magickou cestou. Řekla jsem prodavači, co jsem 
chtěla. Řekl: "Dva výrobky se dnes prodávají za cenu jednoho, protože 
propaguji jeden z produktů."
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Intuice mě tedy zavedla na správné místo a cenu. Rozdíl v ceně byl jen asi 
padesát centů, ale intuice se vždy stará o naše zájmy. Kdybych se snažila 
sehnat něco levného, šla bych do druhého obchodu a zaplatila bych 
dvakrát tolik. Učte se z malých věcí a budete připraveni zvládnout velké 
věci.

Při pozorném studiu Písma zjistíme, že Božím darem pro člověka je moc. 
Věci a podmínky následují automaticky. Bůh dává člověku moc uzdravit 
se. Dává člověku moc nad živly. Dává člověku moc léčit nemoc a vyhánět 
ďábla.

"Ti, kteří čekají na Hospodina, obnoví svou moc. Vznesou se s křídly a 
orly, poběží a neunaví se, budou chodit a neomdlévat."

Uvědomme si, že tato nepřemožitelná moc je všem na dosah.

"Kdokoli bude vzývat jméno Páně, bude vysvobozen!" 

Zjišťujeme tedy, že Slovo spojuje člověka s všemohoucností. Tato 
Nejvyšší Inteligence se více než rovná zvednutí každé zátěže a vybojování 
každé bitvy.

Je mi dána veškerá moc, abych uvedl své nebe na mou zemi.

K
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BUĎTE SILNÍ; NEBOJTE SE

Být silný! Nebát se; Strach je jediným protivníkem člověka. Čelíte 
porážce, kdykoli se bojíte! Strach z nedostatku! Strach z neúspěchu! 
Strach ze ztráty! Strach z osobnosti! Strach z kritiky! Strach vás připravuje
o veškerou moc, protože jste ztratili kontakt s Domem Univerzální Moci.

"Proč se bojíte, ó vy malověrní?"

Strach je obrácená víra. Je to víra obrácená vzhůru nohama. Když 
máte strach, začnete přitahovat věc, které se bojíte: magnetizujete ji. 
Když se bojíte, jste hypnotizováni rasovou myšlenkou.

Daniela to nerušilo, protože věděl, že jeho Bůh je silnější než lvi, jeho Bůh
učinil lvy neškodnými jako koťata, takže co nejrychleji přijďte ke svému 
lvu a přesvědčte se sami. Možná jsi celý život utíkal před nějakým 
konkrétním lvem. Znepříjemnilo vám to život a vaše vlasy zešedivěly. 
Kadeřník mi jednou řekl, že zná ženu, jejíž šediny se vrátily do své 
přirozené barvy, když se přestala bát. Jedna žena mi během rozhovoru 
řekla: "Nebojím se, ale mám velké starosti." Strach a obavy jsou dvojčata a
jsou to samé. Kdybyste byli nebojácní, vaše buňky strachu by byly 
vysušené. Proč se bojíte, vy malověrní? Myslím, že nejrozšířenějším 
strachem je strach ze ztráty. Možná máte všechno, co život může dát, ale 
vkrádá se starý lev obav. Slyšíte ho vrčet: "Je to příliš dobré na to, aby to 
byla pravda! To nemůže vydržet." Pokud upoutá vaši pozornost, můžete si
dělat starosti.

Mnoho lidí ztratilo to, čeho si v životě cenili nejvíce. Je to proto, že se 
vždy bojí ztráty. Jedinou zbraní, kterou můžete proti svým lvům použít, je 
vaše slovo. Vaše slovo je vaše hůlka, plná magie a moci. Mávnete hůlkou 
nad svým lvem a proměníte ho v kotě. ALE lev zůstane lvem, pokud k 
němu nepřijdete. Můžete se také zeptat: "JAK dojdeme ke lvům?" 
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Mojžíš řekl svému lidu: "Nebojte se, stůjte a vizte spasení Hospodinovo, 
které vám dnes ukáže pro Egypťany, které jste dnes viděli, už je neuvidíte 
navěky! Hospodin bude za vás bojovat a vy budete mlčet." Jaké úžasné 
uspořádání!

Nekonečná Inteligence zná cestu ven. Nekonečná Inteligence ví, kde je 
nabídka pro každou poptávku. Ale musíme tomu důvěřovat, zachovat 
si rovnováhu a dát tomu přednost. Tolik lidí se bojí jiných lidí. Utíkají 
před nepříjemnými situacemi, takže situace samozřejmě běží za nimi. 

"Hospodin je mé světlo a má spása: koho se mám bát? Hospodin je moc 
mého života, koho se mám bát?" 

Dvacátý sedmý žalm je jedním z nejvíce triumfálních žalmů! Je také 
rytmický a hudební. Spisovatel si uvědomil, že mu žádný nepřítel nemůže 
ublížit, neboť Hospodin byl jeho světlem a jeho spásou. Pamatujte, že vaši 
jediní nepřátelé jsou uvnitř vás samotných. Bible mluví o nepřátelských 
myšlenkách, vašich pochybách, obavách, nenávisti, zášti a předtuchách. 
Každá negativní situace ve vašem životě je vykrystalizovaná myšlenka, 
byla vybudována z vašich vlastních marných představ! Ale tyto situace 
nemohou obstát ve světle pravdy. Takže čelíte situaci nebojácně a říkáte:

"Hospodin je mé světlo a spása; koho se mám bát?" 

Ježíš Kristus byl největší z metafyziků a dal nám určitá pravidla pro 
ovládání podmínek slovem a myšlením. 

"Učinil jsi mě moudřejším než moji nepřátelé." 

Především musíte být moudřejší než vaše nepřátelské myšlenky, armáda 
nepřátel. Na každou negativní myšlenku musíte odpovědět slovem 
autority. 

Armáda nepřátel bude skandovat: "Obchod je ztrátový a peněz je málo." 
Okamžitě odpovíte: 

"Moje zásoby pochází od Boha a nyní se přes noc objevují jako houby." 
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V Království nejsou žádné těžké časy. Možná to budete muset chvíli 
vydržet, jako píseň katydids – „Katy ano – Katy ne.“ a tak dále. Nakonec 
zvítězíte, protože pravda musí zvítězit a vy jste dali na útěk armádu 
nepřátel.

Potom, když jste mimo ostražitost, armáda nepřátel začíná znovu; "Nejsi 
oceněn, nikdy nebudeš úspěšný." Okamžitě odpovíte: 

"Bůh si mě váží, proto mě oceňuje i člověk. Nic nemůže narušit můj 
božsky navržený úspěch." 

Nakonec je armáda nepřátel rozpuštěna a rozptýlena, protože jí nevěnujete 
pozornost.

Vyhladověli jste nepřátele. Zbavte se myšlenek strachu tím, že jim 
nebudete věnovat pozornost a budete jednat podle své víry. Lev čerpá 
svou prudkost z tvého strachu, jeho řev je v chvění tvého srdce. Stůjte 
nehybně jako Daniel a i vy uslyšíte příval andělů poslaných, aby převzali 
vaši roli.

Posláním Ježíše Krista bylo probouzet lidi. "Probuď se, kdo spíš." Lidé 
spali v Adamově snu o protikladech. Nedostatek, ztráta, selhání, hřích, 
nemoc a smrt se jim zdály realitou. Příběh o Adamovi je, že jedl ze stromu 
iluze a upadl do hlubokého spánku. V tomto hlubokém spánku si marně 
představoval dobro a zlo.

Bernard Shaw ve své knize Back to Metuzalém říká: "Adam vymyslel 
vraždu, narození a smrt a všechny negativní podmínky." Byl to rozvoj 
rozumové mysli. Adam samozřejmě znamená Rasovou Mysl. Ve scéně 
rajské zahrady člověk fungoval pouze v nadvědomí. Cokoli chtěl nebo 
požadoval, bylo vždy po ruce. S rozvojem rozumové mysli přišel pád 
člověka. Uvažoval o nedostatku, omezeních a selhání. Vydělával si svůj 
chléb potem tváře, místo toho, aby byl Bohem zaopatřen.

Poselstvím Ježíše Krista bylo přivést lidi zpět do „vyšší dimenze“, do 
vědomí Edenské zahrady. Ve 14. kapitole Jana najdeme shrnutí všech Jeho 
učení. Nazval to „Evangelium“, což znamená „Dobrá zvěst“. 
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S úžasnou jednoduchostí a přímostí řekl lidem, že když o to požádají a 
věří, dostanou; přisuzovat moc vždy Otci uvnitř. Bůh je Dárce, člověk 
příjemce! Tato Nejvyšší Inteligence poskytuje člověku vše, co si přeje 
nebo vyžaduje! To byla jistě doktrína, která měla lidi probudit! Svá tvrzení
dokazoval divy a zázraky.

Jedním z nejdramatičtějších zázraků bylo uzdravení muže, který byl od 
narození slepý. Ježíšovi odpůrci se muže vyptávali v naději, že proti Němu
něco najdou. Ale muž by řekl jen: "Jednu věc vím; předtím jsem byl 
slepý, teď vidím."

Toto je úžasné prohlášení, které můžete udělat sami sobě. 

"Předtím jsem byl slepý, teď vidím." 

Možná jste byli slepí ke svému dobru, slepí ke svým příležitostem, slepí ke
svým intuitivním vodítkům, slepí ke zdání, pletli jste si přátele s nepřáteli. 
Když jste vzhůru ke svému dobru, víte, že neexistují žádní nepřátelé, 
protože Bůh využívá každého člověka a situace pro vaše dobro. Překážky 
jsou přátelské a překážky jsou odrazové můstky. Jeden s Bohem se stanete 
neporazitelným. 

Toto je velmi silné prohlášení: 

"Boží nepřemožitelná moc zametá vše před sebou. Jedu na vlnách do své
Zaslíbené Země." 

Na vlnách vás vezmou do cíle, osvobozeni od náporu negativního myšlení,
které by vás stáhlo dolů. Vaše myšlenky a touhy vás stále někam vedou. 
Prentice Mulford říká: "Trvalý účel, ta silná touha, která je nepřestávající 
touha, je semínkem v mysli. Je tam zakořeněná, je živá! Nikdy nepřestává 
růst! Je v tom obsažen úžasný zákon. Když je tento zákon znám, dodržován
a důvěřován, vede každého jednotlivce k mocným a krásným výsledkům. 
Zákon, který následujeme s otevřenýma očima, vede ke stále většímu 
životnímu štěstí; ale následovat slepě se zavřenýma očima vede k neštěstí!"
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To znamená, že touha je ohromná vibrační síla a musí být správně 
nasměrována. Vezměte si toto prohlášení: 

"Toužím pouze po tom, co si přeje Nekonečná Inteligence skrze mne. 
Požaduji to, co je moje božským právem a pod Milostí dokonalým 
způsobem!" 

Pak přestanete toužit po špatných věcech a na jejich místo nastoupí 
správná přání. Vaše ponuré touhy jsou ponuře zodpovězeny, vaše 
netrpělivé touhy jsou dlouho opožděny nebo násilně splněny. Je důležité to
nikdy neztratit ze zřetele. Mnoho nešťastných situací bylo způsobeno 
bezútěšnými nebo netrpělivými touhami.

Uvedu příklad ženy, která byla vdaná za muže, který chtěl, aby s ním 
každý večer někam chodila.

Unavovalo ji to a noc co noc si netrpělivě přála, aby mohla zůstat doma a 
číst si knihu. Touha byla tak silná, že začala pučet. Její manžel odešel s 
jinou ženou. Ztratila ho a jeho podporu – ale měla čas zůstat doma a číst si 
knihu. Do vašeho života nikdy nic nepřišlo bez pozvání. 

Prentice Mulford má také několik zajímavých nápadů na práci. Řekl: 
„Chcete-li uspět v jakémkoliv podnikání, v jakémkoli umění, v jakémkoli 
řemesle nebo v jakékoli profesi, jednoduše si to neustále pamatujte jako cíl
a pak studujte a vynaložte veškeré úsilí na to, abyste si hráli nebo 
odpočívali. Ve chvíli, kdy to bude tvrdá práce, nepostoupíte.“

Když se podívám zpět na své zkušenosti v uměleckém světě, vidím, jak je 
to pravda. Z Akademie výtvarných umění ve Filadelfii přišlo osm mužů, 
všichni přibližně stejného věku, kteří se stali významnými a úspěšnými 
umělci. V současném umění se jim říkalo „Osm“. O žádném z nich nebylo
nikdy známo, že by tvrdě pracoval. Nikdy nečerpali ze starožitnosti; nikdy 
nic nedělali akademickým způsobem. Jednoduše se vyjádřili. Malovali a 
kreslili, protože to milovali – pro zábavu. 

Vyprávějí zábavný příběh jednoho z nich, který se stal velmi známým 
krajinářem, získal řadu medailí a čestných uznání na výstavách. 
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Měl jednočlennou show v New Yorku v jedné z velkých galerií a seděl a 
četl noviny. Přiběhla k němu nadšená žena a řekla: "Můžeš mi říct něco o 
tom úžasném muži, který namaloval tyto rozkošné obrázky?" Odpověděl: 
"Jasně, já jsem ten chlap, co maloval ty zatracené věci." Maloval pro 
radost, bylo mu jedno, jestli se jeho obrázky lidem líbí nebo ne.

Zatímco jsem byl slepý, nyní vidím, svou správnou práci, své dokonalé
sebevyjádření. Zatímco jsem byl slepý, nyní vidím jasně a zřetelně 
Boží Plán svého života. Zatímco jsem byl slepý, nyní vidím, že Boží 
Moc je jediná moc a že Boží Plán je jediný plán. Rasové myšlení je 
stále s domněnkou v nejistotu.

"Probuď se, ty, co spíš!" Bůh je vaše věčná jistota mysli, těla a 
záležitostí. "Ať se tvé srdce netrápí, ani se neboj." Kdybyste byli bdělí 
ke svému dobru, nemohli byste se trápit a bát! 

Probuďte se k pravdě, že v Království reality není žádná ztráta, 
nedostatek nebo selhání – ztráta, nedostatek a selhání by zmizely z 
vašeho života. Pocházejí z vašich vlastních marných představ.

Následuje příklad, který ilustruje fungování zákona. Před několika lety, 
když jsem byla v Londýně, jsem si u Asprey's koupila nádherné plnicí 
pero. Bylo to japonské a říkalo se mu Namike Pen. Bylo dost drahé a dali 
mi s ním záruku, že vydrží třicet let. Byla jsem velmi ohromena, protože 
každé léto, 5. srpna, mi psali, jak se má pero; někdo si mohl myslet, že 
jsem si koupila koně. Nebylo to obyčejné pero a bylo velmi uspokojivé. 
Nosila jsem ho pořád s sebou a jednoho dne jsem ho ztratila. Okamžitě 
jsem začala popírat ztrátu. Řekla jsem;

"V Božské mysli není žádná ztráta, proto nemohu ztratit pero Namike. 
Bude mi obnoveno nebo jeho ekvivalent." 

Žádné obchody, které jsem znala v New Yorku, neměly tato pera a Londýn
byl daleko, ale byla jsem obviněna z Božské důvěry, nemohla jsem ztratit 
pero Namike. Jednoho dne, když jsem jela autobusem po Páté Avenue, 
moje oko na zlomek vteřiny zachytilo nápis na obchodě. Zdálo se, že 
vyniká na světle. Stálo tam „Obchod s orientálními řemesly“. 
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Nikdy jsem o tom neslyšela, ale měla jsem silné tušení jít dovnitř a 
požádat o Namike Pen. Vystoupila jsem z autobusu a šla do obchodu a 
zeptala se. Prodavačka odpověděla: " Ano, máme docela široký sortiment -
právě zlevnili na 2,50 dolaru." Chválila jsem Pána a děkovala. Koupila 
jsem si tři a na jednom ze svých setkání jsem řekla výše uvedený příběh. 
Brzy byly vyprodány, protože si je lidé spěchali sehnat. Bylo to jistě 
úžasné působení zákona – ale byla jsem úplně vzhůru ke svému dobru. 
Nenechala jsem pod mým intuitivním vedením růst žádnou trávu.

Student Pravdy ví, že musí ve svých každodenních záležitostech prokázat 
Princip. "Poznej mě na všech svých cestách a já nasměruji tvé cesty."

"Amen, amen, pravím vám, kdo věří ve Mne, skutky, které Já činím, 
bude také činit, a ještě větší skutky než tyto, bude konat, protože Já 
odcházím ke svému Otci."

Jakou úžasnou víru měl Ježíš Kristus v člověku! Držel vizi rasy, která 
přijde. Člověk stvořený k Boží podobě a obrazu (představy). 

"A oč budete prosit ve jménu Mém, to učiním, aby byl Otec oslaven v 
Synu."

Budete-li o něco prosit v mém jménu, udělám to. Vysvětlil lidem, že 
jsou pod systémem darů. Bůh byl Dárce, člověk příjemce.

"Nevěříš, že Já Jsem v Otci a Otec ve Mně? Slova, která k vám mluvím, 
nemluvím sám od sebe, ale Otec, který ve Mně přebývá, on činí skutky." 
Řekl lidem, aby „hledali Království“, říši dokonalých idejí, kde jim 
bude vše přidáno. Vzbudil je! 

"Zatímco jsem byl slepý, teď vidím, není se čeho bát, protože neexistuje 
síla, která by mohla ublížit. Jasně před sebou vidím otevřenou cestu 
naplnění. Na mé cestě nejsou žádné překážky." 

Ustanovil jsi jej, aby vládl nad díly svých rukou, všechno jsi položil pod 
jeho nohy. — Žalm 8:6
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SLÁVA PÁNĚ 
(Žalm 24)

Ve slovníku nacházím slovo sláva, definované jako zář, nádhera „Moje oči
viděly záři Páně“, což znamená zákon v činnosti. Nemůžeme vidět Boha, 
protože Bůh je Princip. Moc, Nejvyšší Inteligence v nás, ale to, co vidíme, 
jsou důkazy Boha. 

"Tímto mi dokaž, praví Hospodin zástupů, jestli neotevřu okna slyšení a 
nevyliji ti požehnání, tak velké, že nebude dost místa, abys ho přijal."

Dokazujeme Boha tím, že řídíme Boží moc a důvěřujeme jí, že to dílo 
udělá. Pokaždé, když máme ukázku, dokázali jsme Boha. Pokud jste 
neobdrželi touhy srdce, „požádali jste špatně“, to znamená, že jste se 
„nemodlili správně“. Odpověď obdržíte stejným způsobem, jakým jste 
odeslali svou poptávku. Vaše ponuré touhy jsou ponuře zodpovězeny, vaše 
netrpělivé touhy jsou dlouho opožděny nebo násilně splněny. 

Předpokládejme, že se pohoršujete nad nedostatkem a omezením a že 
žijete v chudém prostředí. S velkým citem říkáte: "Chci bydlet ve velkém 
domě s krásným okolím!" Dříve nebo později se možná ocitnete jako 
správce ve velkém a krásném domě, ale na tomto bohatství nemáte žádný 
podíl. Tento nápad mě napadl, když jsem procházela kolem domu a 
pozemku Andrewa Carnegieho na Páté Avenue. Všechno bylo zavřené a 
vchod a okna zabedněná. Ve sklepě bylo otevřené jen jedno okno. Tady 
bydlel správce. Byl to jistě ponurý obrázek. Proste (nebo si přejte) s 
chválou a díkůvzdáním, abyste viděli slávu zákona v akci.

Veškerý život je vibrace. Spojujete se s tím, co si všimnete, nebo se 
kombinujete s tím, k čemu vibrujete. Pokud vibrujete k nespravedlnosti a 
zášti, setkáte se s tím na své cestě, na každém kroku. Určitě si budete 
myslet, že je to tvrdý svět a že všichni jsou proti vám. Hermes 
Trismegistos řekl před několika tisíci lety: "Abyste změnili svou náladu, 
musíte změnit své vibrace." Udělám to ještě silnější; Říkám, abyste 
změnili svůj svět, musíte změnit své vibrace. Zapněte ve své baterii 
myšlenek jiný proud a okamžitě uvidíte rozdíl. Předpokládejme, že se 
pohoršujete nad lidmi a říkáte, že si vás neváží. 
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Vezměte si výrok: 

"Bůh si mě váží, proto si mě váží i člověk, a já si vážím sebe."

Okamžitě se setkáte s určitým uznáním navenek. 

Nyní jste mistrem dělníka a vaše nástroje jsou vaše slova. Ujistěte se, že 
stavíte konstruktivně, podle Božského plánu. Soudce Troward řekl: 
"Člověk je distributorem Boží Moci, tuto moc nevytváří." K Židům 
najdeme: "Co je člověk, že na něj pamatuješ? A syn člověka, že ho 
navštěvuješ? Učinil jsi ho o něco nižším, než jsou andělé, a korunoval jsi 
ho slávou a ctí. Učinil jsi ho panovat nad dílem svých rukou, všechno jsi 
mu položil pod nohy." Všechny věci jsi podřídil našemu chápání.

Nyní se dostáváme do věku porozumění. Už nemáme víru rolníků, máme 
rozumnou víru. Šalomoun řekl: "Se vším, co máš, získej porozumění"; 
pochopení fungování duchovního zákona, abychom tuto moc v sobě 
rozdělovali konstruktivním způsobem.

Zákonem zákonů je činit druhým tak, jak byste jednali vy; neboť vše, co 
vyšlete, se vrátí a to, co uděláte druhým, bude učiněno vám. Takže žena, 
která se zdrží kritiky, se zachrání před kritikou. Kritičtí lidé jsou vždy 
kritizováni. Žijí v této vibraci. Mají také revmatismus, protože kyselé 
myšlenky produkují kyselinu v krvi, která způsobuje bolesti kloubů. 

Četla jsem článek v novinách. Bylo tam uvedeno, že lékař měl zvláštní 
zkušenost s jedním z jeho pacientů. Žena měla vředy pokaždé, když ji 
navštívila její tchyně. Není na tom nic zvláštního, protože se uvnitř vařila 
(kolikrát jsme slyšeli lidi říkat, že byli ve vroucím vzteku), takže se na 
jejím těle objevily vředy. To nezahrnuje všechny tchyně. Znám několik 
velmi úžasných lidí, kteří s sebou přinesli pouze mír a harmonii. Kožní 
potíže ukazují, že se vám někdo dostal pod kůži. Byli jste podráždění nebo
rozzlobení. Zde opět vidíme, že člověk dává směr této Boží Moci skrze 
sebe. Vibrující k této moci, všechny věci jsou pod jeho nohama. "Všechny 
ovce a voli, ano i polní zvěř. Nebeské ptactvo a mořské ryby, cokoli, co 
proplouvá stezkami moří." Jaký obraz moci a panství pro člověka!
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Člověk má moc a nadvládu nad živly. Měli bychom být schopni „pokárat 
vítr a vlny“. Měli bychom být schopni skoncovat se suchem. Četla jsem v 
novinách, že lidé v určité oblasti se suchem byli požádáni, aby nezpívali: 
"Už nebude pršet." Znali něco z metafyziky, uvědomili si sílu negativních 
slov. Cítili, že to má něco společného se suchem. Měli bychom být schopni
zastavit povodně a epidemie, "Neboť člověku je dána moc a nadvláda 
nad vším stvořeným." Pokaždé, když máme demonstraci, dokazujeme 
svou moc a nadvládu.

Aby mohl vstoupit Král slávy, musíme být povzneseni k vědomí! Když 
čteme výrok: „Bude-li tvé oko svobodné, celé tvé tělo bude plné světla,“ 
zdá se, že jsme zaplaveni vnitřním jasem. Jediné oko znamená vidět pouze 
dobro, nenechat se rušit zdáním zla. Jak řekl Ježíš Kristus: 

"Nesuďte podle zdání: suďte spravedlivým (správným) soudem."

Existuje okultní zákon lhostejnosti. Ježíš Kristus znal tento zákon. 

"Žádná z těchto věcí se mnou nepohne." 

Žádná z těchto věcí mě neruší, dalo by se říci naším moderním jazykem. 
Sobectví a osobní přinášejí porážku a neúspěch. 

"Nestaví-li dům Hospodin, nadarmo se namáhají ti, kdo jej staví."

Zobrazovací schopnost je kreativní schopnost a vaše obrazy strachu se 
objeví navenek jako výsledek vaší vlastní pokřivené představivosti. 
Jediným okem člověk vidí pouze Pravdu. Vidí skrz zlo, ví, že z něj vychází
dobro. Proměňuje nespravedlnost ve spravedlnost a odzbrojuje své 
zdánlivé nepřátele sesláním dobré vůle. Nyní je podporován nesčetnými 
zástupy Moci, protože jediné oko vidí pouze vítězství. 

V mytologii čteme o Kyklopech, rase obrů, která údajně obývala Sicílii. 
Tito obři měli jen jedno oko uprostřed čela. Sídlo zobrazovací schopnosti 
je situováno do čela (mezi očima), takže tito bájní obři vzešli z této 
myšlenky. Jste skutečně obr, když máte „jedno oko“.

26



Ježíš Kristus, největší ze všech učitelů, opakoval: 

"TEĎ je určený čas, DNES je den tvé spásy." 

Před pár dny jsem viděla film, který ukazoval marnost pokoušet se žít 
nebo vrátit minulost.

Je to francouzský film a jmenuje se "Life Dances On." Je to příběh ženy, 
která jako šestnáctiletá šla na svůj první ples. Nyní je z ní asi pětatřicetiletá
vdova. Vdala se pro peníze a nikdy nepoznala štěstí. Při pálení starých 
papírů narazila na vybledlý taneční program. Byla na něm jména šesti 
mužů, se kterými na plese tančila. Každý z nich přísahal, že ji bude 
milovat celý svůj život! Když sedí s programem v rukou, na plátně se 
zobrazí vzpomínka na míč; půvabná scéna, tanečnice se téměř vznášely v 
rytmu strhujícího valčíku.

Její život je nyní prázdný a ona se rozhodne obnovit své ztracené mládí 
tím, že zjistí, co se stalo s muži, jejichž jména byla na programu. Přítel, 
který je s ní, říká: "Nemůžeš získat zpět své ztracené mládí; pokud se 
vrátíš, ztratíš věci dneška." Vydá se je však hledat a se vším přichází 
deziluze. Jeden si ji vůbec nepamatoval.

Když řekla: "Nepamatuješ si mě? Já jsem Christine!" Odpověděl: 
"Christine kdo?" Někteří z nich žili špinavé životy. Konečně se vrací do 
města svého dívčího dětství, kde žil pátý muž. Stal se z něj kadeřník. Baví 
se s ní vesele o starých časech, zatímco jí dává trvalou vlnu. Říká: 
"Předpokládám, že si nepamatuješ svůj první ples, byl přímo tady v tomhle
městě a dnes večer se na stejném místě bude tančit. Pojď se mnou, 
připomene ti to staré časy!" 

Jde na ples; vše vypadá lacině. Na parketu jsou neatraktivní, špatně 
oblečení lidé. Požádá orchestr, aby zahrál její valčík, valčík jejího 
ztraceného mládí! Její doprovod jí řekne, že ostatním se takový staromódní
valčík nebude líbit. Nicméně hrají to. Kontrast je příliš velký; všechny její 
iluze se rozplynuly. Uvědomí si, že míč, který si pamatuje, nikdy ve 
skutečnosti neexistoval tak, jak si myslela. Byla to jen iluze minulosti. 
Nedokázala získat zpět svou minulost.
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Říká se, že dva lupiči na kříži znamenali lupiče času. Jeden mluvil o 
minulosti a jeden o budoucnosti a Ježíš Kristus odpověděl: 

"TEĎ je určený čas, dnes budeš se mnou v ráji." 

Ve staré sanskrtské básni je nám řečeno: "Podívejte se tedy dnes dobře. 
Takový je pozdrav úsvitu." Všechny starosti a strach jsou lupiči času. 

Okultní zákon, který je základem lhostejnosti, je jedním z nejhlubších, 
protože obsahuje dosažení stavu vědomí, ve kterém vnější svět pocitů 
nemá žádný vliv na činnost mysli, a proto může být zcela v jednotě s 
Božskou Myslí. Životy většiny lidí jsou sledem nepokojů: nedostatek, 
ztráta, omezení, tchyně, majitelé domů, dluhy nebo nespravedlnost. Tento 
svět byl populárně známý jako „údolí slz“.

Všichni lidé byli zapleteni do svých vlastních záležitostí, bojovali své 
bitvy a nesli svá břemena. Pokud člověk soudí podle vzhledu, ocitá se 
většinu času v aréně. Aréna nepříznivých podmínek a konfrontace se lvy 
nedostatku a omezení. 

"Jestliže je tvé oko zlé (pokud zobrazuješ nepříznivé podmínky), celé tvé 
tělo bude plné temnoty. Jestliže je tedy světlo, které je v tobě, temnotou, 
jak velká je ta tma!" 

Světlo těla je vnitřní oko (neboli zobrazovací schopnost); pokud je tedy tvé
oko jediné, vidíš jen jednu moc, jeden plán a jednoho plánovače, tvé tělo a 
záležitosti budou plné Světla. Dívejte se každý den na sebe, jak se koupete 
ve Světle Kristově. Toto vnitřní vyzařování je neporazitelná moc a 
rozpouští vše, co nebylo Božsky plánováno. Rozpouští všechny projevy 
nemoci, nedostatku, ztráty nebo omezení. Rozpouští nepříznivé podmínky 
nebo "jakékoli zbraně, které jsou proti vám vytvořeny."

Vždy máme na povel toto Světlo, když je vaše oko jediné. Měli bychom se
naučit zapínat toto Světlo se stejnou jistotou, s jakou zapínáme elektrické 
světlo. "Hledejte nejprve Boží království a jeho spravedlnost a všechno 
správné vám bude přidáno." Čínské přísloví říká: "Filozof přenechává 
manžety svého kabátu krejčímu." Nechte tedy plán svého života na 
Božském plánovači a najdete všechny podmínky trvale dokonalé.
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MÍR A PROSPERITA

"Mír mezi tvými zdmi a prosperita ve tvých palácích."

V tomto prohlášení ze 122. žalmu shledáváme, že mír a prosperita jdou 
ruku v ruce. Lidé, kteří projevují zdání nedostatku, jsou ve stavu strachu a 
zmatku. Nejsou si plně vědomi svého dobra a promeškají vedení a 
příležitosti. Mírumilovný člověk je bdělý člověk. Vidí jasně a rychle jedná.
Nikdy nevynechá kouzlo.

Viděla jsem, jak se lidé nesouhlasní a nešťastní úplně změnili. Uvedu 
příklad, abych dokázala fungování zákona. Přišla za mnou žena ve stavu 
nesmírného zármutku. Podívala se na tu část. Oči měla rozmazané 
neustálým pláčem. Tvář měla vyčerpanou a strnulou. Muž, kterého 
milovala, ji opustil a ona byla rozhodně tím nejvíce demagnetizovaným 
stvořením, jaké jsem kdy viděla. Všimla jsem si tvaru jejího obličeje – 
velké oči, daleko od sebe a špičatou bradu. Po mnoho let jsem byla 
umělcem a dostala jsem se do zvyku dívat se na lidi z pohledu umělce. 
Když jsem se dívala na toto opuštěné stvoření, pomyslela jsem si, že její 
tvář má modelaci Botticelliho. V lidech, které potkávám, často vidím 
Rembrandta, sira Joshuu Reynoldse atd.

Promluvila jsem za tuto ženu Slovo a dal jí svou knihu Hra Života a jak ji 
hrát. Týden nebo dva poté vešel velmi temperamentní člověk. Její oči byly 
krásné a byla velmi hezká. Myslela jsem, že její tvář má model 
Botticelliho. Najednou jsem si uvědomila, že je to ta samá žena! Byla 
šťastná a bezstarostná! Co se stalo? Náš rozhovor a kniha jí přinesly klid.

"Mír mezi tvými zdmi!" Vaše "stěny" jsou vaše vědomí. Ježíš Kristus kladl 
důraz na mír a odpočinek. "Pojďte ke mně všichni unavení a obtíženi a já 
vám dám odpočinout." Mluvil o Kristu uvnitř, o vaší nadvědomé mysli, 
kde neexistují žádná břemena a žádné bitvy. Pochybnosti a obavy a 
negativní obrazy jsou v podvědomí. 
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Když jsem se před několika lety vracela z Kalifornie, přiletěla jsem v 
letadle. Ve vysokých nadmořských výškách jsem měla zvláštní pocit 
odtržení. V té vysoké nadmořské výšce jsme v míru sami se sebou i s 
celým světem. Ve vysokých nadmořských výškách jsou pole vždy bílá 
úrodou. Pouze emoce vám brání sklízet sklizeň úspěchu, štěstí a hojnosti. 
V Bibli čteme: "Vrátím ti léta, která sežrala kobylky." Mohli bychom to 
dobře parafrázovat a říci: "Vrátím ti roky, které emoce zničily." Lidé jsou 
otřeseni pochybnostmi a strachy, které přinášejí selhání, neštěstí a nemoci.

V denním tisku jsem četla, že zákony mysli jsou všeobecně uznávány a 
chápány. Bylo zjištěno, že strach z neúspěchu je největší ze všech strachů a
nejméně 75 procent vyšetřených psychologicky má tento strach ze selhání.
Samozřejmě se to může týkat selhání zdraví, selhání v podnikání, 
financích, lásce, úspěchu atd. Dalšími důležitými strachy jsou strach ze 
tmy, strach být sám, strach ze zvířat. Někteří lidé se bojí, že budou 
nepochopeni, zatímco jiní se obávají, že ztrácejí duševní kontrolu. 
Neustálý a pokračující strach ovlivňuje žlázy – zasahuje do trávení a je 
obvykle spojen s úzkostnými nervovými příznaky. Obírá tělo o zdraví a 
ničí štěstí.

Strach je nejhorším nepřítelem člověka, protože přitahuješ to, čeho se 
bojíš. Je to Víra obrácená vzhůru nohama. Je to skutečně víra ve zlo místo 
v dobro. "Proč se bojíte, vy malověrní?" Nebojácná, nespoutaná mysl k 
sobě přitahuje všechno dobré. Cokoli si přejete nebo požadujete, je již na 
vaší cestě. "Než zavoláš, odpověděl jsem."

Předpokládejme, že parafrázujeme Písmo a řekneme: "Cokoli si přejete 
nebo požadujete, je již zasazeno na vaší stezce." Nové slovo se vám často 
náhle uvědomí. Pokud budete potřebovat nějaké informace, budou vám 
poskytnuty. Přítelkyně mi řekla o tomto překvapivém fungování zákona. 
Překládala starý italský rukopis o životě raného perského panovníka. Na 
toto téma nebyly napsány žádné knihy v angličtině. Divila se, proč 
vydavatelé zdržují její vydání. Jednoho večera večeřela v Automatu. Dala 
se do rozhovoru s mužem u jednoho stolu. Řekla mu o práci, kterou dělala,
a o překladu raného italského rukopisu.
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Najednou poskytl informace dobrovolně; "Budete mít problém to zveřejnit,
protože myšlenky tohoto perského vládce jsou v rozporu s představami 
současné vlády." Byl student a učenec a věděl o tom více než ona. Její 
otázka byla zodpovězena v Automatu. Takové informace lze obvykle 
získat pouze v archivech některé veřejné knihovny. Bůh působí na 
nečekaných místech, aby vykonal své zázraky. Měla z toho obavy, ale 
když byla klidná, šťastná a lhostejná, informace připlula přes klidné moře. 

"Naše nohy budou stát v tvých branách, Jeruzaléme." Jeruzalém 
představuje mír a nohy porozumění. Takže porozumění nás vždy přivede 
do bran míru. Jak může člověk dosáhnout míru, když je celý jeho život ve 
zmatku? Přijetím afirmace. Nemůžete ovládat své myšlenky, ale můžete 
ovládat svá slova a nakonec slovo zvítězí. Většina lidí přitahovala 
neharmonické podmínky, protože bojovali své bitvy a nesli svá břemena. 
Musíme se naučit sejít Bohu z cesty, aby mohl harmonizovat nebo upravit 
situaci. Slovo „harmonizovat“ je velmi dobré, protože jsem viděla křivá 
místa narovnaná a provedené úpravy, na které by žádná lidská mysl 
nepomyslela. Vše, co Království poskytuje, je vaše, pokud dáte Nekonečné
Inteligenci právo na cestu, protože již poskytla bohaté zásoby pro každý 
požadavek. Ale musí se tomu plně věřit. Pokud pochybujete nebo se bojíte,
ztratíte kontakt s touto Nejvyšší Mocí. Pokud jste tedy plni pochybností a 
obav, je nutné udělat něco, abyste svou víru ukázali. "Víra bez skutků 
(nebo činů) je mrtvá." Aktivní víra zapůsobí na podvědomí očekáváním a 
vy budete udržovat kontakt s Univerzální Inteligencí. Stejně jako Wall 
Street sleduje trh, musíme sledovat náš trh víry. Trh víry často klesá.

Někdy to jde dolů a dolů, dokud nedojde k havárii: nějaká nešťastná 
situace, které jsme mohli předejít. Uvědomujeme si, že jsme se řídili 
rozumem místo intuice. 

Jedna žena mi řekla, že měla několik jasných vodítek k tomu, aby se 
nedržela určitého kurzu. Navzdory tomu následovala rozumovou mysl a z 
toho se vyvinulo velké neštěstí. Intuice je naším neomylným průvodcem. 

Cvičte se podle ní v maličkostech, pak ji uvěříte ve velkých věcech. Mám 
kamarádku, která je velmi intuitivní. Občas zavolá a řekne: "Právě jsem 
měla tušení, že ti zavolám, tak jsem si myslela, že zjistím, o co jde." Vždy 
pro ni mám nějaké poslání. 
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Skutečně žijeme magické životy – vedeni, chráněni a zaopatřeni. Veškerý 
strach by byl navždy zažehnán realizací tohoto úžasného systému, který 
Univerzální člověku poskytl. Nepohnul by se nepříznivými jevy, protože 
věděl, jak věděli první Hebrejci, „že Jehova jde napřed a každá bitva je 
vyhrána“. 

Kamarád mi vyprávěl velmi zajímavý příběh. Muž z papírenského 
obchodu v Kalamazoo v Michiganu rozdal tisíc mých knih svým 
zaměstnancům. Pustil se do podnikání s malým kapitálem a vzdal se 
chladného úsudku a uvažování. Sledováním vodítek a předtuch si 
vybudoval obchod za dvanáct milionů dolarů. Všichni jeho pracovníci 
mají znalosti metafyzického práva. 

Další muž, který postavil své podnikání na zákonu dávání a přijímání, se 
setkal se stejným úžasným úspěchem. Přijel do Philadelphie s trochou 
peněz a koupil si časopis, starou publikaci. Jeho přáním bylo dát lidem 
hodně za velmi nízkou cenu. Věřil v zákon dávání. Ukázalo se, že je to 
jeden z nejoblíbenějších časopisů. Veřejnosti dal to nejlepší z příběhů a 
ilustrací a dobře za ně zaplatil. Čím více dal, tím více dostal – miliony se 
hrnuly!!

"Mír mezi tvými zdmi a prosperita ve tvých palácích!" 

Mír a prosperita jde ruku v ruce. "Velký pokoj mají ti, kdo milují tvůj 
zákon, a nic je neurazí." Tento zákon je zákonem neodolávání.

"Neodporujte zlu, přemáhejte zlo dobrem." 

Proměňte všechny neúspěchy v úspěch, nedostatek v hojnost a neshody v 
mír.
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VAŠE VELKÁ PŘÍLEŽITOST

Máte jen jednoho soudce – své slovo.

Ježíš Kristus řekl;

"Říkám vám, že z každého planého slova, které lidé pronesou, se budou 
v den soudu zodpovídat, neboť podle svého slova budeš ospravedlněn a 
podle svého slova budeš odsouzen."

Každý den je dnem soudu. Dříve nás učili, že to bude na konci světa. 
Podívejte se zpět ve svém životě a uvidíte, jak jste svými slovy 
přitahovali štěstí nebo katastrofu. Podvědomí nemá smysl pro humor. 
Lidé o sobě destruktivně vtipkují a podvědomí to bere vážně. Je to 
proto, že mentální obraz, který si uděláte, když mluvíte, zapůsobí na 
podvědomí a působí na vnější. Člověk, který zná moc slova, je v 
konverzaci velmi opatrný.

Musí jen sledovat reakci jeho slov, aby věděl, že se nevrátí jako 
prázdná. Lidé dělají své nejhorší chyby tím, že mluví, když jsou 
rozzlobení nebo rozzuření, protože za jejich slovy je tolik špatných 
pocitů. Díky vibrační mocí slov to, co vyslovíte, začnete přitahovat. 
Lidé, kteří neustále mluví o nemoci, nemoc neustále přitahují.

Neviditelné síly stále působí na člověka, který vždy sám tahá za nitky, 
ač o tom neví. V Bibli čteme „život a smrt jsou v moci jazyka“. Přesto 
většina lidí mluví destruktivně od rána do večera. Je to proto, že si 
vytvořili zvyk kritizovat, odsuzovat a stěžovat si a dychtivě vám 
povědět o svém neštěstí a o tom, jak zlí jsou všichni jejich příbuzní. 
Unavují své přátele a lidé se jim vyhýbají. Dělají ze sebe hejno 
problémů.

Teď, když známe moc slova, proč toho nevyužít? Využíváme rádia, 
telefonu a letadel, ale žijeme v rozhovorech se staviteli hromad problému.
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Věda a náboženství se nyní spojují. Věda objevuje sílu v atomu; 
metafyzika učí moc v myšlenkách a slovech. Když se zabýváme slovy, 
máme co do činění s dynamitem. Myslete na moc slova při léčení! Řekne 
se slovo a v těle dojde k chemické změně. 

Jedna z mých přítelkyň byla vážně nemocná. Doktor řekl, že má 
chronickou bronchitidu a je na pokraji zápalu plic. Dcery a doktor ji hnali 
do postele a měla sestřičku, ale týdny ubíhaly a žádné zlepšení nenastalo. 
Byla studentkou Pravdy, ale více než rok se nezúčastnila žádných 
shromáždění ani nepokračovala ve čtení. Jednoho rána mi zavolala a řekla:
"Prosím, řekni slovo a dostaň mě z toho! Už to nemůžu vydržet; nejsem 
nemocná, jsem jen znechucená. Tolik negativních řečí a myšlenek mě 
málem zaplavilo." Prostřednictvím mluveného slova a jejího potvrzení 
Pravdy okamžitě došlo ke změně k lepšímu. Měla silné tušení jít ven a 
bylo jí řečeno, že by to bylo nebezpečné, ale v té době se řídila Božským 
vedením.

Vyšla ven, zavolala mi a řekla, že se příští den zúčastní oběda. Co se stalo?
Slova Pravdy měnila její mysl a v jejím těle probíhala chemická změna. 
Bylo nám řečeno, že pokud věříme a nikdy nepochybujeme, můžeme té 
hoře říci: "Odstraň se," a zmizela by v moři.

Nevyčerpatelná energie v člověku se uvolňuje dobrou vůlí. Muž zbavený 
strachu, nerušený zdáním, posílající dobrou vůli lidem a národům, mohl 
říci těmto horám nenávisti a války; "Buďte odstraněny" a oni by se vrátili 
do své původní nicoty. 

Zášť a nesnášenlivost obírají člověka o jeho moc. V dopravních 
prostředcích a obchodech bychom měli mít nápisy "Dávejte si pozor!" 
"Pozor na slova!"

Buďme nyní opatrní při usměrňování této dynamické síly v nás. 
Nasměrujme ji k uzdravení, požehnání a prosperitě a nasměrujme ji ve 
vlnách dobra do celého světa. Vychází mocnou silou, ale nehlučně! 

Myšlenka, nejsilnější moc ve vesmíru je bez zvuku. Vaše dobrá vůle 
smete všechny překážky z vaší cesty a touha vašeho srdce je pro vás 
uvolněna.

34



Co je skutečně vaše? Odpověď zní: 

"Vše, co Království nabízí, je vaše." 

Je vám zaslíbena každá spravedlivá touha srdce. V Bibli jsou tři tisíce 
zaslíbení, ale tyto dary k nám mohou přijít pouze tehdy, pokud jim 
můžeme věřit, že je to možné, protože vše přichází skrze vás – ne k vám. 
Celý život je vibrace. Cítíte se bohatí a přitahujete bohatství. Cítíte se 
úspěšní a stanete se úspěšnými. Věděla jsem o malém chlapci, který se 
narodil v malém venkovském městě bez výhod, ale vždy se cítil úspěšný; 
byl přesvědčen, že až vyroste, bude velkým umělcem. Nikdo ho nemohl 
odradit, protože byl úspěšný; měl jen myšlenky na úspěch; vyzařoval 
úspěch. V raném věku opustil malé město a odešel do velkého města a aby 
se uživil, získal místo novinového umělce v deníku, to vše bez předchozí 
přípravy. Nikdy ho nenapadlo, že by to nešlo. Chodil na uměleckou školu 
a okamžitě se stal zářícím světlem. Nikdy nestudoval akademickým 
způsobem.

Cokoli jednou viděl, si pamatoval. Za pár let odešel do ještě většího města 
a stal se známým umělcem. Tento úspěch se mu dostavil, protože vždy 
viděl úspěch. 

"Dám ti zemi, kterou vidíš."

Synům Izraele bylo řečeno, že mohou mít celou zemi, kterou mohou vidět.
Bible je metafyzická kniha a mluví k jednotlivci. V této chvíli každému z 
nás říká: "Dám ti zemi, kterou vidíš." Takže, co vidíte svým vnitřním 
okem? Jaké obrázky zveš do svého života?

Zobrazovací schopnost byla nazývána nůžkami mysli. Pokud máte 
myšlenky na neúspěch, obraťte se na myšlenku na úspěch. 

Zní to docela snadno, ale když se z myšlenky na neúspěch stane zvyk, je 
potřeba věčné bdělosti, abychom ji odstranili. Tehdy je potřeba silné 
potvrzení. Nemůžete vždy ovládat své myšlenky, ale můžete ovládat své 
slovo a nakonec slovo zapůsobí na podvědomí a zvítězí. Pokud jste v 
negativním stavu mysli, vezměte si prohlášení: 
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"S úžasem se dívám na to, co je přede mnou!"

Vytváří očekávání něčeho úžasného a něco úžasného k vám přijde. Pěstujte
si pocit, že se dějí zázraky a divy. Vypěstujte si očekávání úspěchu.

Jen málokdo si vnese do života to, co mu právem náleží. Žijí na okraji 
svého srdce. Vždy se to zdá příliš dobré, než aby to byla pravda. Pro 
duchovně bdělého člověka není nic příliš dobré, aby to byla pravda.

Pokud chcete slyšet mluvit lidi, kteří ještě spí v Adamově snu, zajděte do 
kadeřnictví. Adamovský sen je iluzí protikladů. Adam upadl do hlubokého 
spánku, když jedl ze stromu iluze. Samozřejmě, že Adam znamená 
generický člověk – rasový muž. Rasový muž si marně představoval ztrátu, 
nedostatek, selhání, hřích, nemoc a smrt. Probuzený člověk zná pouze 
jednu moc, Boha, a jedinou podmínku, dobro. Nyní se ale vrátíme do 
kosmetického salonu. Následuje přesná citace a dobrý příklad toho, co 
člověk slyší:

Nedaleko mě se posadila žena a hlasitě řekla: "Tohle místo je příliš teplé! 
Zapněte něco nebo něco otevřete." Obsluha jí řekla: "Jak se dnes cítíte, 
paní S?" Odpověděla s těžkým povzdechem: "Ach, mám se docela dobře, 
ale mám problém se udržet." Manikérce řekla: "Proč nenosíš brýle?" 
Dívka odpověděla: "Nepotřebuji brýle, proč bych je měla nosit?" Žena 
odpověděla: "Protože je nosí každý. Zjistíte, že s vašima očima není něco v
pořádku, když je necháte vyšetřit." Když konečně odejde, všichni ochabují 
a přemýšlí, jestli se mají opravdu dobře, nebo se jim jen zdá. Zanechává za
sebou stopu obav a ponurosti. Toto je ukázka toho, co člověk slyší téměř z 
každého stánku; způsob, jakým většina lidí mluví. Je děsivé, když člověk 
zná moc slova a co přitahuje, protože téměř všechny popisují nemoci nebo 
operace.

Kombinujete s tím, co si všimnete, takže nepopisujte nic destruktivního, 
nebo se začnete s tím kombinovat.

Co je skutečně vaše? Požehnání, která si přinášíte svým mluveným nebo 
tichým slovem; věci, které vidíte svým vnitřním okem. Jen vaše 
pochybnosti, strach a výčitky vám brání vaše dobro. 
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Pokud nenávidíte nebo nesnášíte nějakou situaci, připoutali jste si ji k 
sobě, protože přitahujete to, čeho se bojíte nebo co nemáte rádi. Například:
někdo k vám byl nespravedlivý a jste naplněni hněvem a záští.

Tomu člověku nemůžete odpustit. Čas běží a další člověk dělá to samé. Je 
to proto, že máte v podvědomí vrytý obraz nespravedlnosti. Historie se 
bude opakovat, dokud si nebudete myslet, že jste prokletí neštěstím a 
nespravedlností. Existuje pouze jeden způsob, jak jej neutralizovat. 
Nenechte se absolutně rušit nespravedlností a posílejte dobrou vůli všem, 
kterých se to týká.

"Moje dobrá vůle je silná věž kolem mě. Nyní proměňuji všechny 
nepřátele v přátele, veškerou neharmonii v harmonii, veškerou 
nespravedlnost ve spravedlnost." 

Budete ohromeni fungováním zákona. Jedna studentka tímto prohlášením 
přinesla harmonii z chaosu ve svých obchodních záležitostech.

Neohlížejte se a nehaste těžké časy, jinak budete vtaženi zpět do těchto 
podmínek. Poděkujte za úsvit nového dne. Musíte být imunní vůči 
veškerému odrazování a nepříznivým projevům. 

Vše, po čem toužíte nebo co požadujete, je již na vaší cestě, ale musíte si 
být vědomi svého dobra, abyste je uvedli do manifestace. Po prohlášení 
Pravdy máte náhle záblesk realizace. Najednou se cítíte v novém prostředí.
Cítíte, jak staré negativní podmínky odpadají. Jednou jsem řekla jedné 
ženě: 

"Zdi nedostatku a zpoždění se nyní hroutí a ty vstupuješ do své zaslíbené
země pod milostí." 

Řekla, že se jí náhle zhroutila zeď a překročila ji. Brzy poté přišla změna a 
ona skutečně vstoupila do své zaslíbené země hojnosti.

Znala jsem ženu, jejíž dcera si přála domov a manžela. V raném mládí 
měla zrušené zasnoubení. 
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Kdykoli se na obzoru objevilo možné manželství, začala zuřit strachem a 
obavami, živě si představovala další zklamání, kterých bylo hned několik. 
Její matka za mnou přišla, abych řekla slovo pro její správné manželství, 
božsky navržené, do kterého nebylo možné zasahovat. Během rozhovoru 
matka neustále říkala:

"Chudák Nellie! Chudák Nellie!" Řekla jsem: "Už neříkej své 
dceři ,chudinka Nellie'. Pomáháš jí demagnetizovat. Říkej jí 'Šťastná 
Nellie', ' Šťastná Nellie', protože musíš mít víru, že jí Bůh nyní dává její 
touhy srdce." Matka a dcera trvaly na svých prohlášeních. Nyní naplnila 
svůj osud, protože je paní Nellie, démon strachu je navždy rozpuštěný.

V Bibli jsou úžasná prohlášení, která odkazují na rozklad negativních 
myšlenkových forem.

 "Moc Ducha je mocná až ke zbourání pevností," 

Lidská mysl je bezmocná, aby se vyrovnala s těmito negativními 
myšlenkami. Vítězství vyhrává Bůh uvnitř, nadvědomá mysl.

„Bratři, všechno, co je pravdivé, cokoli je čestné, co je spravedlivé, co je 
čisté, co je krásné, co je dobré, pokud je nějaká ctnost a nějaká chvála, 
přemýšlejte o té věci." - Pil. 4:8. 

Pokud by to lidé poslechli, všeobecná konverzace by se na chvíli zastavila,
dokud by se lidé nenaučili mluvit o konstruktivních věcech.

K
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V NIČEM NEBUĎTE ÚZKOSTNÍ

V celé Bibli je nám řečeno, abychom nebyli úzkostní, abychom se nebáli, 
abychom nehromadili ani nešetřili, protože člověk má na příkaz 
nepřemožitelnou, neviditelnou moc, která uspokojí každou potřebu. Ale 
bylo nám řečeno, že to nebude fungovat, pokud tomu nebudeme věřit.

"Pokud můžeš věřit v tuto Boží Moc, všechno je možné." 

Pro člověka je těžké v tuto moc uvěřit, protože má správný výcvik v 
nevíře. "Budu věřit jen tomu, co uvidím," měl být vrchol moudrosti. Žili 
jsme ve světě vnějších, kde jsme si mysleli, že se všechno „prostě stalo“. 
Nevěděli jsme, že za každou událostí je příčina, že my sami jsme uvedli do
pohybu mašinérii, která na naší cestě produkovala dobro nebo zlo.

Nevěděli jsme, že slova a myšlenky jsou formou dynamitu a mělo by se s 
nimi zacházet opatrně, s moudrostí a porozuměním. Vrhali jsme do éteru 
slova hněvu, zášti nebo sebelítosti a pak jsme se divili, proč je život tak 
těžký.

Proč neexperimentovat s vírou; důvěřujte této neviditelné Boží Mocí a "V 
ničem se nestarejte", ale "Ve všem modlitbou a díkůvzdáním ať jsou 
vaše žádosti oznámeny Bohu."

Může být něco jednoduššího nebo přímějšího? Úzkost a strach se staly 
zvyky. Staré myšlenkové formy, které jste si vybudovali v podvědomí, visí
jako korýši na zaoceánské lodi. Ale zaoceánský parník se jednou za čas 
umístí do suchého doku, aby se korýši seškrábali, takže stejným procesem 
budou muset projít i vaše mentální vraky. Suchý dok je velká situace. 

Vím o ženě, která byla celý život zbabělá, zejména pokud jde o finance. 
Celou dobu se bála o peníze. Vstoupila do této Pravdy, uvědomila si, jak se
omezila, a najednou přiměla obra, aby uvěřil. 
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Začala důvěřovat Bohu, a ne vnějšku pro své zásoby. Následovala své 
intuitivní vodítka o utrácení. Pokud by se kvůli něčemu z jejích šatů cítila 
chudá, okamžitě by je zahodila a získala něco nového, aby se cítila bohatá.

Měla velmi málo peněz, ale dávala jednu desetinu (desátek) na dobré 
skutky. Navíjela se do nové vibrace. Velmi brzy se začaly věci navenek 
měnit. Žena, na kterou neměla žádný nárok, která byla pouze starou 
přítelkyní její rodiny, jí nechala tisíc dolarů. O několik měsíců později jich 
přišlo dalších tisíc. Pak se pro její zásobu otevřely velké dveře a dovnitř 
vešlo mnoho tisíc. Vyťukala svou neviditelnou zásobu z Universální  
Banky. Dívala se na Boha pouze pro svou zásobu, pak se kanály otevřely. 
Upozorňuji na to, že ztratila veškerou starost o peníze. Upevnila si ve 
svém podvědomí pevné přesvědčení, že její zásoba pochází od Boha, a 
nikdy nezklamala.

Člověk je nástrojem, kterým může Nekonečná Inteligence pracovat. 
Vyjádří se skrze něj jako úspěch, štěstí, hojnost, zdraví a dokonalé 
sebevyjádření, pokud strach a úzkost nezpůsobí zkrat. 

Chceme-li příklady neohrožené víry, jděte do cirkusu! Cirkusáci 
předvádějí zdánlivě nemožné výkony, protože si myslí, že mohou, a vidí 
sami sebe, jak to dělají. Víra znamená, že vidíte, jak dostáváte všechny 
tyto věci, po kterých toužíte. "Dám ti zemi, kterou vidíš."

Nikdy nemůžete udělat věc, kterou sami nevidíte dělat, nebo zaplnit 
místo, které nevidíte, jak se zaplňujete – nevizualizovat, vytvářet si 
mentální obraz (toto je mentální proces a často přináší špatné a 
omezené výsledky); musí to být duchovní realizace, pocit, že už tam 
jsi; být v jeho vibracích.

Velmi na mě zapůsobil příběh skvělého fotbalisty, který byl největším 
všestranným sportovcem na světě, který trénoval v houpací síti. Jednoho 
dne tam ležel a dřímal na slunci a trenér k němu přišel se slzami 
stékajícími po tvářích a řekl; "Jime, z lásky k Mikovi a tvé zemi, nevstaneš 
a nevylezeš z té houpací sítě a něco neuděláš?" Jim otevřel jedno oko a 
řekl; "Zrovna jsem o tom přemýšlel. Chtěl jsem pro tebe poslat." "Dobrá," 
řekl trenér. "Co chceš abych udělal?" "Nejdřív," řekl Jim, "chci, abys 
označil dvacet pět stop tam na zemi." 
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Trenér tak učinil. "A co pak?" řekl trenér. "To je vše," řekl Jim, zavřel oči a
šťastně se rozhoupal.

Po nejméně pěti minutách je otevřel a několik sekund se díval na značky a 
pak znovu zavřel oči. „Co je to za nápad?"  křičel trenér. "Co děláš?" Jim 
se na něj vyčítavě podíval a odpověděl: "Trénuji skok do šířky." Veškerý 
svůj trénink absolvoval v houpací síti: viděl se, jak skáče doširoka.

Bez této vize moji lidé zahynou v nedostatku a omezení. Pokud nemáte 
vize, můžete velmi tvrdě pracovat na vnějšku a ničeho nedosáhnete. Vize 
znamená jasně vidět, kam jdete. Abyste drželi oči v cíli. Všichni muži, 
kteří dokázali velké věci, to udělali. 

James J. Hill, který postavil Great Northern Railroad, řekl, že předtím, než 
byla položena kolejnice, slyšel vnitřním uchem dunění vlaků a pískání 
motorů. Musel překonat mnoho překážek, ale jeho vize byla tak jasná, že 
ho to posedlo. Jedna věc v jeho prospěch byla, že v něj jeho žena věřila. 
Říká se, že ke splnění snu jsou potřeba dva.

Henry Ford, když mluvil o své tchyni, řekl, že je to dobrá žena, "Věřila ve 
mě." "Když se dva z vás dohodnou, bude to hotovo." Pokud věříte sami 
sobě, ostatní vám budou věřit. Když věříte v sebe a Boží Moc uvnitř, 
strach a úzkost opadnou. Nastolíte vibraci jistoty. To platí o intuitivním 
člověku. Každý pohyb je proveden pod Božským vedením a nikdy 
neporuší „tušení“, proto je vždy ve správný čas na svém správném místě. 

Následovat intuici však často vyžaduje velkou odvahu. K plavbě v 
neznámých mořích je zapotřebí Vikinga, který se nebojí. Claude Bragdon 
říká: "Žít intuitivně znamená žít multirozměrně." Magická stezka vás 
vyvede z egyptské země, z domu otroctví. V podnikání je to neocenitelné. 

Nikdy nikomu nepředstavujte tušení v rovině úvah. Ti, kteří mají uši k 
slyšení, nechají je slyšet jejich intuitivní vedení a okamžitě uposlechnou.

"O cokoli budeš Boha prosit, Bůh ti to dá." 

To platí o každém z nich. Ale pokud jsme neobdrželi všechna požehnání 
života, zapomněli jsme požádat nebo jsme „nepožádali správně“. 
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Bible učí duchovní zákon a my jej musíme studovat a používat ze všech 
úhlů, abychom uvedli do pohybu velkou mašinérii žádostí a přijímání.

Každý stroj musí být namazán a naolejován, aby byl udržován v dobrém 
provozním stavu. Aktivní víra a očekávání udržují stroj žádání a přijímání 
v dokonalém pořádku. Následují některá maziva, která ji udržují v 
činnosti. 

"Když se modlíš, věř, že to máš." 

"V ničem se nestresuj." 

"Stůjte a vizte spasení Páně." 

"Neomezuj Svatého Ducha." 

Realizace je manifestace.

Modlete se s chválou a díkůvzdáním. Někteří lidé se modlí naplněni 
hněvem a záští. Jedna žena mi onehdy napsala: "Právě jsem si dobře 
promluvila s Bohem a řekla jsem mu, co by s tím měl dělat." Měla ve 
zvyku objednávat lidi kolem a dívala se na Boha jako na někoho, koho by 
mohla donutit, aby pro ni něco udělal. 

Bůh je Nejvyšší Inteligence v každém z nás a my jsme kanály, kterými se 
může vyjádřit. Musíme být neodolní, vyrovnaní a mírumilovní a očekávat, 
že se naše dobro stane. My jsme příjemci, Bůh je Dárce a On musí vytvořit
své vlastní kanály. 

Zjistili jsme, že je umění správně se modlit. Bůh musí mít přednost, svou 
cestu, ne vaši. Ve chvíli, kdy vznesete svůj požadavek, Nekonečná 
Inteligence zná způsob naplnění. Pokud se rozhodnete, jak bude vaše 
modlitba zodpovězena, zablokovali jste božsky navržený kanál. Pak jste na
místě a říkáte: "Nikdy nemám vyslyšené modlitby." Musíme si osvojit 
techniku a vyslat upřímnou touhu, kterou je modlitba. Když říkáme: 

„Je-li to v souladu s božským plánem, dostaneme to, pokud ne, dej nám 
ekvivalent.“
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Dávejte pozor, abyste nevynutili nic, co není božsky naplánované.

Musíme vědět, že ve spojení s Boží Mocí nás nemůže nic porazit. 

"Boží způsoby jsou důmyslné, Jeho metody jsou jisté." 

Dva z nejkrásnějších žalmů jsou dvacátý třetí a sto dvacátý první. Oba 
dávají člověku pocit absolutního bezpečí a byly napsány člověkem, který 
zažil fungování duchovního zákona. 

Bůh uvnitř chrání, vede a poskytuje, když mu plně důvěřujeme. Většina 
lidí ztrácí to, co nejvíce milují, ze strachu ze ztráty; přijímají veškerá 
opatření navenek, nedůvěřují ochraně „Oku, které bdí nad Izraelem“. Vše,
co milujete, dejte pod zákon božské ochrany. Nejdůležitější částí 
demonstrace je ukazovat nebojácnou víru.

"Půjdu před tebou a narovnám ta křivá místa! Rozbiji na kusy mosazné 
brány a rozsekám železné mříže." 

Bible mluví o stavech vědomí. "Brány mosazi" a "železné mříže" jsou vaše
pochybnosti, obavy, zášť a úzkost. Brány z mosazi a železné mříže jsou 
naší vlastní výroby a pocházejí z našich vlastních marných představ, víry 
ve zlo. Existuje příběh o stádu divokých slonů: byli uvězněni ve výběhu, 
ale muži je neměli jak udržet, a tak zakopali kůly a kolem výběhu dali 
provaz.

Sloni si mysleli, že se nemohou dostat ven. Mohli prostě přejít přes lano a 
vystoupit, ale měli iluzi, že je lano drží uvnitř. Tak to mezi lidmi chodí: 
pochybnosti a strach jsou provazem nataženým kolem jejich vědomí. To 
jim znemožňuje odejít do jasného myšlení.

Jasné vidění je jako člověk s kompasem; ví, kam jde. Nechte intuici být 
vaším kompasem a vždy vás dostane z lesa. I člověk bez kompasu, vedený
intuicí, by našel cestu z džungle nebo dokázal řídit loď na moři. Intuice 
vám řekne, abyste chodili přes lano. Je úžasné, jak lidé přehlíželi svou 
nejdůležitější schopnost – intuici.
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Vždy na cestě člověka je jeho poselství nebo vodítko. Naše vodítka se 
často zdají triviální a hloupé. Člověk čistě na intelektuální úrovni by je 
okamžitě zavrhl, ale student Pravdy má vždy své duchovní ucho na 
duchovní půdě, protože ví, že dostává rozkazy od Nekonečna. Bible často 
mluví o „tichém nepatrném hlase“. 

Je to hlas, který není skutečným hlasem, tak jako někdy jsou skutečná 
slova registrována na vnitřním uchu.

Když požádáme o vedení a odložíme rozumnou mysl, využíváme 
univerzální zásobu veškerého vědění; vše, co potřebujete vědět, vám bude 
odhaleno. Někteří lidé jsou přirozeně intuitivní a jsou vždy v kontaktu s 
univerzální inteligencí, ale přijetím afirmace navazujeme vědomý kontakt. 
Modlitba je telefonování Bohu a intuice je Bůh, který telefonuje vám. 

Mnoho lidí má "obsazený drát", když Bůh telefonuje a oni nedostanou 
zprávu. Váš drát je "zaneprázdněný", když jste znechuceni, naštvaní nebo 
rozhořčení. Slyšeli jste výraz "Byl jsem tak naštvaný, že jsem neviděl 
přímo." Můžeme dodat: "Byl jsem tak naštvaný, že jsem neslyšel přímo." 
Vaše negativní emoce přehluší hlas intuice. 

Když jste znechuceni, rozzlobení nebo rozmrzelí, je čas učinit prohlášení 
Pravdy, abyste se dostali z lesů zoufalství a omezení, protože 

"Kdokoli bude vzývat jméno Páně, bude vysvobozen!" 

Existuje cesta ven - "Ukaž mi cestu."

Musíme přestat plánovat a intrikovat a nechat Nekonečnou Inteligenci, aby
si problém vyřešila svým vlastním způsobem. Boží Moc je jemná, tichá a 
neodolatelná. Srovnává hory a vyplňuje údolí a nezná porážku! Naší 
součástí je připravit se na naše požehnání a následovat naše intuitivní 
vedení. 

Nyní dáváme Nekonečné Inteligenci přednost.
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NEBOJÁCNOST

"Proč se bojíte, vy malověrní?"

V celé Bibli se člověku říká, aby se nebál. Strach je jediným nepřítelem 
člověka. Je to víra obrácená vzhůru nohama. Ježíš Kristus řekl: 

"Proč se bojíte, vy malověrní?"

Pokud můžete jen věřit, všechno je možné. Ve spojení s Boží Mocí je 
člověk neporazitelný.

Příběh Jozafata je příběhem jednotlivce. Tak často se zdá být přečíslen 
nepříznivým vzhledem, ale slyší stejný hlas Nekonečného, jak říká: 

"Neboj se ani neděs kvůli tomuto velkému množství, protože bitva není 
tvoje, ale Boží." 

Jozafatovi a jeho armádě bylo dokonce řečeno, že nebudou muset bojovat. 
„Postavte se, zůstaňte v klidu a vizte spasení Páně,“ neboť bitva patřila 
Bohu.

Jozafat určil Hospodinu zpěváky, aby chválili krásu svatosti, když 
vycházeli před vojskem a říkali: "Chvalte Pána, že jeho milosrdenství je 
věčné." Když přišli ke strážní věži v poušti, podívali se na zástup a hle, 
byli mrtví. Nepřítel se zničil sám. Nebylo o co bojovat. Bible mluví o 
stavech vědomí.

Vaši nepřátelé jsou vaše pochybnosti a obavy, vaše kritika a vaše 
rozhořčení. Každá negativní myšlenka je nepřítel. Můžou být v přesile 
kvůli nepříznivému vzhledu, ale nebojte se a neděste se kvůli tomuto 
velkému množství; neboť bitva není vaše, ale Boží.

Když pozorně sledujeme příběh o Jozafatovi, vidíme, že pokročil v 
prohlášení: „Chvalte Pána, Jeho milosrdenství trvá navěky.“ Neměl co 
říct o nepříteli ani o svém nedostatku síly. 
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Věnoval Pánu svou plnou pozornost, a když začal zpívat a chválit, 
Hospodin na jeho nepřátele zaútočil a byli poraženi. Když učiníte svá 
prohlášení Pravdy, vaše nepřátelské myšlenky jsou zničeny, rozpuštěny a 
rozptýleny, a proto zmizí všechny nepříznivé jevy. Když Jozafat a jeho 
vojsko přišli ke strážní věži v poušti, podívali se do zástupu a hle, byli 
mrtví. Strážná věž v divočině je váš vysoký stav vědomí, vaše nebojácná 
víra, vaše místo bezpečí. Tam se povznesete nad všechny nepříznivé 
podmínky a Boží bitva je vyhrána.

"Když Jozafat a jeho lid přišli odnést kořist nepřítele, našli mezi nimi jak 
bohatství, tak drahocenné klenoty, víc, než mohli odnést, a tři dny sbírali 
kořist, bylo toho tolik." To znamená, že když necháte Boha bojovat za vás, 
z každé nepříznivé situace vzejde velká požehnání. "Neboť tvůj Bůh 
promění kletbu v požehnání, neboť Hospodin, tvůj Bůh, tě miluje." 
Vynalézavost Ducha je úžasná. Je to čistá inteligence a nezasahuje do 
svých plánů. Pro průměrného člověka je velmi obtížné „stát na místě“, 
což znamená, zachovat rovnováhu a nechat situaci řídit Nekonečnou 
Inteligenci. Lidé se rádi vrhají do bitvy a snaží se věci řídit sami, což 
přináší porážky a neúspěchy. "Nebudete muset bojovat v této bitvě; 
postavte se, zůstaňte v klidu a uvidíte s sebou Pánovo spasení. Zítra 
vyjděte proti nim, neboť Pán bude s vámi." To znamená, neutíkat ze 
situace, nebojácně vykročit a postavit se lvu na cestu a lev se promění v 
krotké kotě. Lev bere svou divokost z vašeho strachu. Velký básník řekl: 
"Odvaha má v sobě genialitu, magii a moc."

Daniel se nebál a tlama lvů byla zavřená. Král Dareios zavolal na Daniela, 
když byl ještě v jámě lvové, a zeptal se ho, zda by ho Bůh mohl zachránit 
před lvy, a Daniel odpověděl: "Ó, králi, žij navěky! Můj Bůh poslal své 
anděly a zavřel lvům tlamy, aby mi neublížili." V tomto příběhu máme 
tlumený postoj lvů jako výsledek duchovní moc; celá skupina se změnila 
ze zuřivosti na poslušnost a Daniel odvracel pohled od zvířat ke Světlu a 
Moci Ducha, což ho zcela zachránilo před lvy.

Sotva uplyne den, aby se na cestě člověka neobjevil nějaký lev, lvi 
nedostatku, omezení, strachu, nespravedlnosti, děsu nebo předtuchy. 
Okamžitě přejděte do situace, které se bojíte. Pokud před ním utečete, 
bude vám vždy přímo v patách.
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Mnoho lidí ztrácí věci, které si cení nebo milují, protože se neustále bojí 
jejich ztráty. Navenek dělají všechno možné, aby si zajistili ochranu, ale za
tím vším je zničující obraz strachu. Abyste mohli mít věci, které si ceníte a
milujete, musíte vědět, že jsou Božsky chráněny, a proto jim nic nemůže 
ublížit. 

Uvádím příklad ženy, která měla velmi ráda muže, který byl hezký a 
oblíbený u žen. Rozhodla se zabránit jeho setkání s jednou konkrétní 
ženou své známé, protože si byla jistá, že žena vynaloží veškeré úsilí, aby 
ji „odřízla“, abych použila slangový výraz. Jednou večer šla do divadla a 
tam byl s tou ženou. Potkali se na karetním večírku. Situaci ve skutečnosti 
přitahovaly její obavy. 

Znala jsem ženu, která měla sedm dětí. Věděla, že jsou všichni Božsky 
chráněni a všichni vyrostli v bezpečí a zdraví. Jednoho dne přiběhl soused 
a řekl: "Měla byste raději zavolat své děti, všechny lezou po stromech 
nahoru a dolů - zabijí se!" 

Moje přítelkyně odpověděla: "Ach, oni hrají jen stromovou honičku. 
Nedívej se na ně a nic se nestane." Stejně jako Daniel se otočila zády k 
situaci a nechala Boha, aby se o to postaral.

Průměrný člověk je odpůrce nebo lítostivý. Nesnáší lidi, které znají, i lidi, 
které neznají. Odolávají všemu, od přechodu na letní čas. Litují toho, co 
udělali nebo neudělali. Být s těmito lidmi je velmi opotřebované.

Vyčerpají všechny své přátele. Je to proto, že nežijí v nádherném TEĎ a 
ztrácejí všechny kouzla ve hře života. 

Je nebem nebát se a žít plně TEĎ; to znamená být nebojácný při používání
toho, co máme, vědět o sobě je hojnost sfér, ze kterých můžeme čerpat. 
Víme, že nebojácná víra a mluvené slovo uvolňují tuto zásobu. Moc slova 
byla známa v Egyptě před tisíci lety.

V Bibli čteme: "Hle, všechno tvořím nové!" Svými slovy Pravdy můžeme 
změnit svou mysl, těla a záležitosti.
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Když je všechen strach vymazán, žijeme magické životy. Jako Jozafat 
jdeme nebojácně kupředu a zpíváme: "Chvalte Hospodina, jeho 
milosrdenství je věčné." V naší strážní věži vysokého vědomí stojíme tiše a
vidíme spasení Pána.

Křesťanství je založeno na víře. Víra dává člověku vznešené ujištění o jeho
dobru. Člověk může být obklopen nepříznivým vzhledem, ale toto 
vznešené ujištění zapůsobí na podvědomí a otevírá se cesta k projevení 
zdraví, bohatství a štěstí. Pro každého člověka existuje nekonečná, 
neviditelná zásoba. 

"Než jsme zavolali, dostali jsme odpověď." 

Tato zásoba čeká na uvolnění vírou a mluveným slovem. Zjišťujeme, že 
Ježíš Kristus učil přesnou vědu.

Na Světové výstavě bylo v Edison Building panorama New Yorku. Když 
se za soumraku město rozsvěcovalo, budovy ukazovaly nesčetné množství 
světel; muž vysvětlující exponát řekl: "Město je osvětleno silou elektřiny 
při otočení vypínače - otočení ruky." Edison byl muž, který věřil v zákony 
elektřiny. Věděl, co by se s tím dalo udělat, kdyby to bylo zapřaženo a 
nasměrováno. Zdálo se, že má vlastní inteligenci. Po letech trpělivosti a 
láskyplného pohlcení ve své práci vytvořil dynamo, přes které by to 
fungovalo. Nyní tato síla osvětluje svět, protože je využita a řízena.

Ježíš Kristus naučil člověka využívat a usměrňovat myšlení. Věděl, že 
strach je stejně nebezpečný jako nekontrolované elektrické síly. Se slovy a 
myšlenkami je třeba zacházet s moudrostí a porozuměním. 

Představivost je lidskou dílnou a představivost, která šílí a vytváří obrazy 
strachu, je stejně bezpečná jako jízda na vzpínajícím se koni.

Narodili jsme se a vyrostli ve věku pochyb a strachu. Bylo nám řečeno, že 
věk zázraků skončil a že máme očekávat to nejhorší.
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Optimistickému člověku se vysmáli. Jasná poznámka byla: "Pesimista je 
člověk, který žije s optimistou." "Nejdřív snězte kropenatá jablka," bylo 
považováno za vrchol moudrosti. Nezdálo se, že by si uvědomili, že pokud
se budou řídit touto radou, nikdy nedohoní dobrá jablka, protože v době, 
kdy k nim dorazí, budou také tečkovaná.

Jaký by to byl krásný svět, kdyby všechny úzkosti a strach byly smazány. 
Tato dvojčata, úzkost a starosti, udělala z lidí otroky a ničí zdraví, 
bohatství a štěstí.

Existuje jen jeden způsob, jak se zbavit strachu – a to přeměnit jej ve víru; 
neboť strach je opakem víry. "Proč se bojíte, vy malověrní?" Tato slova 
znějí po staletí. Ježíš Kristus učil, že Otci v člověku lze absolutně 
důvěřovat, že povede, ochrání a poskytne, když člověk věří, že je to 
možné. 

Ježíš Kristus prokazoval tuto Boží Moc znovu a znovu, aby přesvědčil své 
následovníky. Z neviditelné zásoby přinesl chleby a ryby; Vzkřísil mrtvé; a
vzal peníze z úst ryb. Řekl jim: 

"Větší věci budete dělat, protože Já jdu k Otci." 

Víme, že učil přesnou vědu, vědu mysli, moc myšlenky a Moc slova. 
Musíme mít víru, protože víra registruje myšlenku v podvědomí. Když
je myšlenka jednou zaregistrována v podvědomí, musí se 
objektivizovat.

To je důvod, proč Ježíš Kristus řekl lidem, že pokud věří (což znamená
mít víru), všechno je možné.

Jak se máme zbavit této úzkosti, kterou bychom mohli nazvat „antivírou“?
Jediný způsob, jak to neutralizovat, je jít k věci, které se bojíte. 

Byl tam muž, který přišel o všechny své peníze. Žil ve velmi chudých 
čtvrtích a všichni lidé kolem něj byli chudí a on se bál utratit to málo, co 
měl. Jediné, co měl, bylo asi pět dolarů. 
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Snažil se sehnat práci, ale všichni ho odmítli. Jednoho rána se probudil, 
aby čelil dalšímu dni nedostatku a zklamání, když ho napadlo (měl tušení) 
jít na výstavu koní. Vzal všechno, co měl, a vyšel s myšlenkou, že bude 
znovu s bohatými a úspěšnými lidmi. Byl unavený ze svého omezeného 
okolí. Nebojácně utratil peníze za vstupenku na koňskou show. Tam potkal
starého přítele, který řekl: "Ahoj Jime! Kde jsi byl celou tu dobu?" Než 
show skončila, starý přítel mu dal skvělé postavení ve své firmě. Jeho 
tušení a nebojácný přístup k penězům ho přivedly do nové vibrace 
úspěchu. Vytvořte si zvyk dělat obří houpačky ve víře. Obdržíte úžasné 
výnosy.

Jak již bylo poznamenáno, s úžasem hledíme na lidi v cirkuse předvádějící
své pozoruhodné činy. Tito lidé věří, že mohou tyto činy vykonávat, a vidí,
že je dělají. Nemůžete dosáhnout ničeho, co sami nevidíte, že dosahujete. 
Všechny tyto obtížné výkony jsou otázkou rovnováhy. Váš úspěch a štěstí 
závisí na vaší poloze a rovnováze. Důvěřovat Bohu je jako chodit po 
uvolněném drátu. Pochybnosti a strach způsobují, že ztratíte rovnováhu a 
upadnete do nedostatku a omezení.

Jako cirkusák – chce to cvik. Bez ohledu na to, kolikrát se vám to 
nepodaří, zkuste to znovu. Brzy si osvojíte návyk na vyrovnanost a 
rovnováhu. Pak je svět váš. Radostně půjdeš do svého království. Zdá se, 
že všichni cirkusáci svou práci milují, bez ohledu na to, jak je obtížná. 
Kapela hraje, lidé tleskají a usmívají se, ale pamatujte, že byli trénováni 
bez hudby a potlesku. 

Rytmus, harmonie a rovnováha jsou klíčem k úspěchu a štěstí. Když 
nemáte rytmus, nemáte štěstí. Ve čtvrté kapitole listu Filipínským čteme:

"Nebuďte opatrní (nebo se nestarejte) o nic, ale ve všem dávejte své 
prosby na vědomí Bohu modlitbou a prosbami s díkůvzdáním."

To je jistě úžasné uspořádání, vše ve prospěch člověka. Člověk bez starostí
a strachu prosí s díkůvzdáním a jeho dobro je mu dáno. 
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VÍTĚZSTVÍ A NAPLNĚNÍ

Vítězství a naplnění jsou dvě nádherná slova, a protože si 
uvědomujeme, že slova a myšlenky jsou formou rádiové aktivity, 
pečlivě vybíráme slova, která chceme, aby krystalizovala. 

Život je křížovka, správné slovo ti dá odpověď. Mnoho lidí ve svých 
rozhovorech chrastí destruktivními slovy. Slyšíme je říkat: Jsem na 
mizině! Je mi špatně! Pamatujte, že svými slovy jste ospravedlněni a 
svými slovy jste odsouzeni. 

Jste jimi odsouzeni, protože se nevracejí prázdnotou. Změňte svá slova a 
změníte svůj svět, protože vaše slovo je váš svět. Vyberete si jídlo a svět je 
nyní zaměřen na kalorie. Lidé už nesnídají pohankové koláče, biftek, 
brambory, koláč a tři šálky kávy. Aby si udrželi váhu, jedí suchý toast a 
pomerančový džus. Je to ohromná disciplína, ale pracují na výsledcích. 
Proč nezkusit dietu se správnými slovy – protože svá slova doslova jíte. To
je hodnota afirmace. Ve svém vědomí záměrně budujete konstruktivní 
myšlenku. Vaše vědomí může být nacpané a přecpané destruktivními 
myšlenkami, ale neustálé prohlašování Pravdy tyto negativní myšlenkové 
formy rozpustí. Tyto myšlenkové formy byly vytvořeny z vašich vlastních 
marných představ. 

Možná vás jako dítě učili, že život je těžký, štěstí pomíjivé a že svět je 
chladný a nepřátelský. Tyto myšlenky byly vtisknuty do vašeho 
podvědomí a našli jste věci přesně tak, jak byly předpovězeny. Se 
znalostí Pravdy mohou být všechny tyto vnější obrazy změněny, 
protože jsou to pouze obrazy, které se mění, jak se mění vaše 
podvědomá přesvědčení.

Když lidem říkám o moci slova a o tom, že slova a myšlenky jsou formou 
rádiové aktivity a nevracejí se prázdnotou, říkají: "Ach, je to tak snadné?" 
Mnoho lidí má rádo věci těžké a těžko pochopitelné. Věřím, že to byl 
důvod, proč bylo úžasně jednoduché učení Ježíše Krista po několika stech 
letech zapomenuto. Lidé vytvářejí vyznání a obřady, kterým rozumí jen 
napůl. 
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Nyní, v tomto dvacátém století, se odhalují tajné věci a opět máme 
primitivní křesťanství. 

"Žádej, věř, dostaneš!" Víme, že naše přesvědčení nebo očekávání jsou 
vtisknuta do podvědomí a uskutečňována. Můžeme říci, že když požádáte, 
nevěříte, nedostanete. Víra vytváří očekávání.

Tato Nekonečná Inteligence, ze které člověk čerpá své zásoby, je nazývána
Ježíšem Kristem „Váš Nebeský Otec“. Otce uvnitř popsal jako laskavého, 
milujícího rodiče, který si přeje vylévat na své děti všechno dobré. 

"Neboj se, malé stádečko, tvému Otci se zalíbilo dát ti Království." 

Učil, že Boží zákon je prostě zákonem lásky a dobré vůle. 

"Miluj svého bližního jako sám sebe - "Čiň druhým, jak bys činil ty."

Jakékoli porušení zákona lásky způsobí zkrat. "Cesta přestupníka je 
těžká," Bůh je neměnný zákon - 

"Já Jsem Hospodin (zákon), neměním se."

Božské ideje jsou neměnné, nepodléhají změnám. Jaká nádherná slova
- "Neměnný - nepodléhající změnám."

Přišla za mnou žena plná obav a předtuch. Říkala, že ji roky pronásledoval
strach, že i kdyby přijala touhu svého srdce, stalo by se něco, co by ji 
zkazilo. 

Dala jsem jí prohlášení: 

"Božský plán tvého života je dokonalá idea v Božské Mysli, nezničitelná  
a nemůže být žádným způsobem zkažená." 

Z jejího vědomí se sňalo velké břemeno. Poprvé po letech měla pocit 
radosti a svobody. Poznej pravdu a pravda ti dává pocit svobody, brzy pak 
přijde skutečná svoboda navenek.
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Tato Nejvyšší Inteligence je to, s čím se člověk stane jedním, když vysloví 
slovo. Tato Nejvyšší Inteligence čeká na vedení člověka, ale musí mít 
přednost, nesmí být omezena. 

Božská aktivita ve vašem těle přináší zdraví. Existuje pouze jedna nemoc –
přetížení a jeden lék – cirkulace. Přetížení a stagnace jsou to samé. Lidé 
říkají, že se „dostali do vyjetých kolejí“. Nový nápad je vyvede ze zajetých
kolejí. Musíme se dostat ze zajetých kolejí negativního myšlení.

Slovo nadšení je ve slovníku definováno jako „být inspirován nebo 
vlastněn bohem“. Nadšení je božský oheň a zapaluje nadšení v druhých. 
Chcete-li být dobrým obchodníkem, musíte být nadšeni z předmětů, které 
prodáváte. Pokud vás vaše podnikání nudí nebo vás nezajímá, ohně 
zhasnou a nikoho jiného to nebude zajímat.

Žena za mnou přišla pro úspěch v podnikání. Řekla: "Mám obchod, ale 
obvykle je prázdný. Neobtěžuji se ho otevřít až pozdě během dne, k čemu 
to je?" Odpověděla jsem: "Opravdu to k ničemu není, pokud se cítíte tak, 
jak se cítíte. Držíte lidi stranou. Buďte nadšená tím, co musíte prodat. 
Buďte nadšená sama sebou. Buďte nadšená z Boží moci ve vás a vstaňte 
brzy, otevřete svůj obchod a buďte připraveni na velký dav."

Tou dobou už byla celá zklamaná božským očekáváním. Vběhla do svého 
obchodu co nejdříve a lidé čekali venku a hrnuli se dovnitř celý den. 

Lidé mi často říkají: "Ošetřete mou věc." Říkám: "Ne, ošetřím tě, protože 
TY jsi tvoje věc."

Vaše kvalita myšlení proniká do každého předmětu na prodej a do všech 
podmínek s tím spojených. Ježíš Kristus byl božsky nadšený poselstvím, 
které musel přinést Otci uvnitř každého člověka. 

Byl nadšený z víry. Řekl lidem, že vše, oč „prosí v Jeho jménu“, jim bude
dáno. Bylo to poselství žádosti a přijetí. Řekl jim, jak dodržovat duchovní 
zákon. "Žádej, věř, dostaneš." "Když se modlíš, věř, že to máš." "Proč se
bojíte, vy malověrní?"
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Po dvou tisících letech je Jeho božský oheň znovu zažehnut ve vědomí 
všech studentů Pravdy.

Prožíváme křesťanskou renesanci, nové zrození, obrodu křesťanství. Učil 
univerzální princip, bez vyznání nebo obřadu. Vidíme členy všech 
náboženství, denominací, přicházet do tohoto hnutí za pravdu.

Neodvádí je to od jejich církví. Ve skutečnosti nyní mnoho duchovních učí
to, co učí metafyzici; neboť Ježíš Kristus je největší ze všech metafyziků, 
protože dokázal své zásady a uskutečnil zázraky. Poslal své učedníky: 
"Kázat evangelium a uzdravovat nemocné." Jeho poselství přežívalo asi 
tři sta let, pak se Jeho božský oheň ztratil a slova: "Buď uzdraven," již 
nebyla vyslovena.

Vyznání a ceremonie zaujaly místo. Nyní vidíme lidi, kteří se hrnou do 
těchto center pravdy, aby byli uzdraveni, požehnáni a prosperovali. Naučili
se „modlit se správně“ a mají rozumnou víru. 

Jedna žena mi řekla o vyslyšené modlitbě. Její syn jí napsal, že jede svým 
autem do jižní Kalifornie na služební cestu. Četla v ranních novinách 
povodeň a okamžitě pronesla slovo pro božskou ochranu. Měla skvělý 
pocit bezpečí, věděla, že bude chráněn. Brzy od něj slyšela, že jeho 
odchodu překážely nějaké záležitosti, takže byl zadržen. Kdyby odešel, 
když předpokládal, byl by v záplavové oblasti.

Stáváme se božsky nadšenými našimi vyslyšenými modlitbami, kterým 
říkáme „demonstrace“, protože to znamená, že jsme ukázali pravdu a byli 
osvobozeni od nějakého omezení. 

24. žalm je jedním z nejnadšenějších z mnoha žalmů chvály a díkůvzdání.

"Pozdvihněte své hlavy, ó brány, a buďte vyzdviženi, brány věčnosti; a 
Král slávy vejde. Kdo je tento Král slávy, Hospodin silný a mocný, 
Hospodin mocný v boji." 

Brány a dveře symbolizují vědomí člověka. Když jste povzneseni ve 
vědomí, kontaktujete super vědomí, Boha uvnitř a Král slávy přichází.
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Tento Král slávy zvedá vaše břemena a bojuje vaše bitvy, řeší vaše 
problémy.

Pro průměrného člověka je těžké NECHAT vejít Krále. Pochybnosti, 
strach a obavy udržují dveře a brány zamčené proti vašemu dobru.

Jedna studentka mi vyprávěla o situaci, kterou přitahovalo negativní 
myšlení. Byla pozvána na setkání starých a vážených přátel. Bylo pro ni 
nanejvýš důležité, aby tam byla. Byla tak dychtivá jít, opakovaně si říkala: 
"Ach, doufám, že se nic nestane." Přišel den recepce a ona se probudila s 
hroznou bolestí hlavy. Kdysi trpěla těmito bolestmi hlavy, chodila spát 
několik dní, ale mnoho let žádnou neměla. Její pochybnosti a obavy 
přitáhly toto zklamání. Zavolala mi a řekla: "Promluvíš prosím, že budu do
večera v pořádku, abych šla na recepci?" Odpověděla jsem:

"Samozřejmě, nic nemůže zasahovat do dokonalého Božího plánu." 

Tak jsem to slovo pronesla. Později mi řekla o svém zázraku. Řekla, že 
navzdory tomu, jak se cítila, je připravena jít.

Očistila si šperky, připravila si šaty na nošení a věnovala se každému 
detailu, i když se cítila sotva schopná pohybu. Velmi pozdě odpoledne 
řekla, že měla zvláštní pocit, jako by se v jejím vědomí zvedla mlha, a byla
naprosto v pořádku. Šla na recepci a měla skvělý čas. Věřím, že uzdravení 
mohlo přijít rychleji, kdyby neřekla: "Chci být dnes v pořádku." Neustále 
se omezujeme svými slovy, takže až do noci byla úplně v pořádku. 

"Svým slovem jsi ospravedlněn a svým slovem odsouzen."

Znala jsem muže, který byl středem pozornosti, kamkoli přišel, protože byl
neustále pro něco nadšený. Ať už šlo o boty, oblečení nebo účes, nadchl 
ostatní ke koupi stejných věcí. Nic materiálního tím nezískal, byl jen 
přirozeně nadšený. Někdo řekl: "Pokud chcete být zajímavý pro ostatní, 
zajímejte se o něco." Zájemce je nadšený člověk. Často slyšíme lidi říkat: 
"Řekni mi, co tě zajímá." 
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Mnoho lidí je bez životních zájmů a touží po tom, aby slyšeli, co dělají 
ostatní. Jsou to obvykle ti, kteří nechávají rádio puštěné od časného rána 
do pozdní noci. Musí je bavit každou minutu. Jejich vlastní záležitosti 
nemají dostatečný zájem.

Jedna žena mi jednou řekla: "Miluji věci jiných lidí." Žila drby. Její 
rozhovor sestával z: "Bylo mi řečeno", "Bylo mi dáno rozumět" nebo 
"Slyšela jsem." Je zbytečné říkat, že nyní platí svůj karmický dluh. 
Zastihlo ji velké neštěstí a každý ví o jejích záležitostech. Je nebezpečné 
zanedbávat své vlastní záležitosti a nečinně se zajímat o to, co dělají 
ostatní. Všichni bychom měli být pilně zaměstnáni zdokonalováním sebe 
sama, ale měli bychom se laskavě zajímat o ostatní.

Využijte svá zklamání na maximum tím, že je přeměníte na šťastná 
překvapení. Proměňte všechny neúspěchy v úspěch. Proměňte veškeré 
neodpuštění v odpuštění; všechnu nespravedlnost ve spravedlnost. Budete 
dostatečně zaměstnáni zdokonalováním vlastního života, nebudete mít čas 
řídit záležitosti jiných lidí. 

Ježíš Kristus probudil nadšení zástupů tím, že dělal zázraky, uzdravoval 
nemocné a křísil mrtvé. "A šel za ním velký zástup, protože viděli jeho 
zázraky, které činil pro nemocné." Když to čteme, cítíme nadšení zástupů, 
které Ho obklopovaly. S Ním bylo všechno možné, protože věděl, že On a 
Otec jsou skutečně jedno.

S božským nadšením žehnám tomu, co mám, a s úžasem hledím na 
jejich nárůst.

KONEC
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